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Νίκος Ανδρουλάκης: «Ο Κ. 

Μητσοτάκης Δεν Είχε Ψελλίσει 

Κουβέντα Για Τους Αγρότες 

Μέχρι Που Βγήκαν Προχθές 

Στο Δρόμο» 

 

Στο πλαίσιο της συνέντευξης που παραχώρησε το πρωί της Παρασκευής στο Ράδιο 

Θεσσαλονίκη, ο Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής Νίκος Ανδρουλάκης 

άσκησε κριτική στους κυβερνητικούς χειρισμούς στον τομέα της αγροτικής πολιτικής. 

«Ο κ. Μητσοτάκης δεν είχε ψελλίσει κουβέντα για τους αγρότες μέχρι που βγήκαν 

προχθές στο δρόμο. Περίμενε να βγουν τα τρακτέρ στο δρόμο για να ξυπνήσει η 

κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας και να δει την κατάσταση; Οι αγρότες είδαν την 

καταστροφή στους τραπεζικούς τους λογαριασμούς και για να μην τη χρεωθούν ο κ. 

Μητσοτάκης και ο κ. Αυγενάκης, οδήγησαν σε παραίτηση τον Πρόεδρο του 

ΟΠΕΚΕΠΕ. Και ρωτώ: αυτός σχεδίασε την κοινή αγροτική πολιτική; Έχουν αλλάξει 

τέσσερις προέδρους στον ΟΠΕΚΕΠΕ και τέσσερις υπουργούς στα πέντε χρόνια που 

κυβερνούν; Συνεπώς υπάρχει μία συνολική αστοχία και χρειάζεται ανασχεδιασμός της 

Κοινής Αγροτικής Πολιτικής. 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

Τα έξι μέτρα που ανακοίνωσε 

η Κυβέρνηση για τους 

αγρότες 

 

 

 

5+1 νέα μέτρα για τους αγρότες που 

περιλαμβάνουν επιστροφή του ΕΦΚ 

στο αγροτικό πετρέλαιο και το 2024, 

μείωση του κόστους στο αγροτικό ρεύμα με πρόσθετη έκπτωση 10%, ρύθμιση χρεών 

των ΤΟΕΒ-ΓΟΕΒ προς τη ΔΕΗ και νέο πρόγραμμα για μόνιμη ανακούφιση από το 

ενεργειακό κόστος ανακοίνωσε ο Κυριάκος Μητσοτάκης από τη Βουλή απαντώντας 

στην ερώτηση του Αλέξη Χαρίτση. 

Το ύψος του κόστους των νέων μέτρων είναι της τάξης των 232 εκατ. ευρώ. 

Τα 6 νέα μέτρα στήριξης των αγροτών και μείωσης του ενεργειακού κόστους 
Περισσότερα:   epiruspost.gr 
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Παραταγμένα τα τρακτέρ έξω 

από την Agrotica 

 

 

 

 

 

 

Παραταγμένα έξω από την ΔΕΘ, όπου διοργανώνεται η 30η Διεθνής Έκθεση 

«Αgrotica», εξακολουθούν να βρίσκονται εκατοντάδες τρακτέρ, με τους αγρότες να 

δηλώνουν αποφασισμένοι να κλιμακώσουν τον αγώνα και να ενισχύσουν τα μπλόκα, 

διεκδικώντας ουσιαστικά μέτρα στήριξης και καταγγέλλοντας τις συνολικές πολιτικές 

της ΕΕ οι οποίες, σύμφωνα με τους ίδιους, απειλούν το μέλλον τους. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Ένα στα Ιωάννινα – 

Εγκρίθηκαν 9 επενδυτικά έργα 

σε ΒΙΠΕ σε όλη την Ελλάδα – 

Εντάσσονται στο Ταμείο 

Ανάκαμψης και 

Ανθεκτικότητας 

 

 

 

Εννέα επενδυτικά έργα, προϋπολογισμού 13,11 εκατομμυρίων ευρώ σε βιομηχανικά 

πάρκα, με στόχο την ενίσχυση της ενεργειακής απόδοσης, τα οποία εντάσσονται στο 

Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας θα υλοποιηθούν από τον ΔΕΔΔΗΕ, μετά από 

απόφαση που υπέγραψε η υφυπουργός Ανάπτυξης ‘Αννα Μάνη – Παπαδημητρίου. 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

Π. Κόκκαλης: Όταν τα 

τρακτέρ φτάνουν στο 

ευρωκοινοβούλιο, κάτι έχουμε 

κάνει λάθος 

 

 

 

 

 

Δήλωση του ευρωβουλευτή των Πρασίνων, Πέτρου Κόκκαλη, με αφορμή τις 

κινητοποιήσεις των αγροτών σε Ελλάδα και Ευρώπη. 

“Οι αγρότες έχουν δίκιο! Όταν τα τρακτέρ φτάνουν στο ευρωκοινοβούλιο, κάτι έχουμε 

κάνει λάθος 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

https://www.epiruspost.gr/paratagmena-ta-trakter-exo-apo-tin-agrotica/
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Χωρίς δικούς του 

μετεωρολογικούς σταθμούς ο 

ΕΛΓΑ στην Ήπειρο 

 

 

 

 

 

 

Χωρίς δικούς του μετεωρολογικούς σταθμούς λειτουργεί ο ΕΛΓΑ στην Ήπειρο με 

αποτέλεσμα το γεγονός αυτό να δημιουργεί έντονες διαμαρτυρίες κυρίως από 

παραγωγούς της Άρτας. 

Στην Άρτα υπάρχει ο μετεωρολογικός σταθμός του Εθνικού Αστεροσκοπείου στο 

Κομπότι, ο οποίος αποτελεί τη βάση για τους ελέγχους του ΕΛΓΑ. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Διυπουργική για την 

αντιπυρική περίοδο 

 

 

 

 

 

 

 

Η κλιματική κρίση και οι συνέπειές της επιβάλουν την οργάνωση του κρατικού 

μηχανισμού πολύ πιο νωρίς για τη φετινή αντιπυρική περίοδο”, σημείωσε ο Βασίλης 

Κικίλιας στη διυπουργική σύσκεψη στο υπουργείο Πολιτικής Προστασίας. Είπε ότι οι 

ένοπλες δυνάμεις, η αστυνομία και η πυροσβεστική θα πρέπει να καταρτίσουν 

ολοκληρωμένα διακλαδικά σχέδια, τα οποία θα πρέπει να υλοποιηθούν στον σωστό 

χρόνο, πριν από την έναρξη της αντιπυρικής περιόδου. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Έρχεται επιδότηση για 

φωτοβολταϊκά σε αγρότες 

 

 

 

 

 

 

 

Έρχεται επιδότηση για φωτοβολταϊκά σε αγρότες ενώ τις επόμενες μέρες 

οριστικοποιείται το ύψος της, τόνισε η υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, 

Αλεξάνδρα Σδούκου. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

https://www.epiruspost.gr/choris-dikoys-toy-meteorologikoys-sta/
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Ξεκινούν οι «ξεναγήσεις της 

φέτας» – Ποια τυροκομεία 

θεωρούνται «επισκέψιμα» 

 

 

 

 

 

 

Μετά τα οινοποιεία, τα ελαιοτριβεία και τα ζυθοποιεία έρχονται πλέον και τα 

επισκέψιμα τυροκομεία. Σύμφωνα με Κοινή Υπουργική Απόφαση από τα υπουργεία 

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Αγροτικής Ανάπτυξης και Τουρισμού 

καθορίστηκαν οι προδιαγραφές για τις παρεχόμενες υπηρεσίες, των τεχνικών και 

λειτουργικών προδιαγραφών των εγκαταστάσεων που θα μπορούν να φέρουν το νέο 

τουριστικό σήμα «επισκέψιμου τυροκομείου». 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

Κατατέθηκε το νομοσχέδιο 

για την ενίσχυση της 

πρότυπης κτηνοτροφίας 

 

 

 

 

 

 

Κατατέθηκε στη Βουλή το νομοσχέδιο του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων με τίτλο «Ενίσχυση της πρότυπης κτηνοτροφίας, ρυθμίσεις για την αλιεία 

και τις υδατοκαλλιέργειες, διατάξεις για τη φυτοϋγεία, τα βιοκτόνα προϊόντα και την 

ποιότητα τροφίμων και άλλες διατάξεις για την τόνωση της αγροτικής ανάπτυξης». 

Σκοπός του νομοσχεδίου είναι η προώθηση της βιώσιμης κτηνοτροφίας και αλιείας, η 

ενίσχυση της προστασίας της φυτικής παραγωγής και της εποπτείας της ποιότητας των 

τροφίμων, καθώς και η αντιμετώπιση ζητημάτων που λειτουργούν ως τροχοπέδη στην 

αγροτική ανάπτυξη, είτε μέσω ανάληψης ουσιαστικών πρωτοβουλιών, είτε σε 

οργανωτικό επίπεδο, μέσω της ρύθμισης ζητημάτων επιμέρους φορέων και 

διαδικασιών του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων. 

Σύμφωνα με τον προγραμματισμό της Βουλής, το νομοσχέδιο θα εισαχθεί προς 

επεξεργασία στην αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή την ερχόμενη Τρίτη 6 

Φεβρουαρίου (13:00′). 

 

Πηγή:  epiruspost.gr 
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Χρ Τριαντόπουλος: Η 

κρατική αρωγή φθάνει έως 

και 500.000 ανά αγρότη – Οι 

μεταρρυθμίσεις συνεχίζονται 

 

 

 

 

Εντός της επόμενης εβδομάδας ανοίγει ο δεύτερος κύκλος της πρώτης κρατικής 

αρωγής για τους πληγέντες από φυσικές καταστροφές, ανακοίνωσε ο υφυπουργός 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, Χρήστος Τριαντόπουλος, 

υπενθυμίζοντας ότι σε αυτόν που «έτρεξε» στη Θεσσαλία έχει χορηγήσει μέχρι στιγμής 

148 εκατ. ευρώ σε 43.500 νοικοκυριά, αγρότες και επιχειρήσεις. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Ο ευρωβουλευτής Κώστας 

Αρβανίτης και ο Βουλευτής 

Πρέβεζας Κώστας Μπάρκας 

κοντά στους αγρότες, στο 

μπλόκο του Λούρου 

Πρέβεζας 

 

 

 

 

 

Ο ευρωβουλευτής κ. Κώστας Αρβανίτης  και ο Βουλευτής Πρέβεζας Κώστας Μπάρκας 

κοντά στους αγρότες, στο μπλόκο του Λούρου Πρέβεζας. 

Ο ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ παραμένει δίπλα στον δίκαιο αγώνα των αγροτών και κτηνοτρόφων  

και τους στηρίζει με όποιο τρόπο μπορεί. 

Οι θέσεις μας είναι ξεκάθαρες: 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 
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Λίμνη Ζαραβίνας – Μοναδικό 

φυσικού κάλλους τοπίο και 

κάποιοι ρυπαίνουν 

 

 

 

 

 

 

 
Σχεδόν δίπλα στην εθνική οδό Ιωαννίνων – Κακαβιάς, βρίσκεται κρυμμένη μία λίμνη 

που ελάχιστοι ξέρουν. Ο λόγος για την λίμνη Ζαραβίνα. Βαθιά και μικρή, η λίμνη 

Ζαραβίνα, γνωστή και ως Τζαραβίνα ή Νεζερός , είναι μία άγνωστη λίμνη στα βόρεια 

του νομού Ιωαννίνων στην ευρύτερη περιοχή του Πωγωνίου. Χωμένη μέσα σε ένα 

καταπράσινο τοπίο μία ανάσα από τα ελληνοαλβανικά σύνορα, η λίμνη Ζαραβίνα 

φιλοξενεί ένα μοναδικό οικοσύστημα με σπάνια είδη και κρυμμένους θρύλους. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

Κ. Μητσοτάκης: Το μόνο 

μέτωπο που έχει η κυβέρνηση 

είναι με τα προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν οι αγρότες 

 

 

 

 

 

Για εμάς δεν υπάρχει «αγροτικό μέτωπο» τονίζει ο Κυριάκος Μητσοτάκης στην 

εβδομαδιαία ανασκόπησή του και προσθέτει ότι «το μόνο μέτωπο που έχει η 

κυβέρνηση είναι με τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι άνθρωποι του πρωτογενούς 

τομέα παραγωγής. Τους ακούμε, τους σεβόμαστε και λαμβάνουμε συνεχώς μέτρα 

στήριξής τους, αναγνωρίζοντας την αγωνία τους για το αύριο λόγω της αύξησης του 

κόστους παραγωγής από την ενεργειακή/κλιματική κρίση, αλλά και λόγω των ισχυρών 

γεωπολιτικών κλυδωνισμών που επηρεάζουν καταλυτικά τον αγροτικό τομέα και τα 

συστήματα παραγωγής τροφίμων συνολικότερα». 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 
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Σχεδόν 15.000 οι νέοι 

αγρότες που θα 

εκπαιδευτούν και θα 

καταρτιστούν από τον 

ΕΛΓΟ-Δήμητρα ως το 

2025 

 

 
Σε 14.627 ανέρχονται οι δικαιούχοι που θα συμμετάσχουν στα προγράμματα 

κατάρτισης των νέων γεωργών του Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης του 

υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, τα οποία υλοποιεί πανελλαδικά ο 

ΕΛΓΟ-Δήμητρα, «με στόχο να μπορούν οι νέοι του πρωτογενούς τομέα να 

ανταποκριθούν στο ρόλο του αγρότη-επιχειρηματία και να αυξήσουν την ικανότητά 

τους ως προς την αφομοίωση των ψηφιακών και τεχνολογικών εξελίξεων», επισημαίνει 

στο ΑΠΕ-ΜΠΕ, ο πρόεδρος του φορέα, καθ. Σέρκος Χαρουτουνιάν. 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

Πανηπειρωτική σύσκεψη 

αγροτών την Παρασκευή 

12 Ιανουαρίου στο 

Εκθεσιακό Κέντρο Άρτας 

 

 

 

Η Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων Ν. Άρτας απευθύνει ανοικτό κάλεσμα στους 

αγρότες, κτηνοτρόφους, μελισσοκόμους της Περιφέρειας Ηπείρου καθώς επίσης και 

στους αγροτικούς, κτηνοτροφικούς, μελισσοκομικούς συλλόγους, στις Ομοσπονδίες 

Αγροτικών συλλόγων, σε Πανηπειρωτική σύσκεψη την Παρασκευή 12 Ιανουαρίου, 

στην αίθουσα «ΔΙΩΝΗ» στο Εκθεσιακό Κέντρο Άρτας στις 19:00. 

Το κάλεσμα της Ομοσπονδίας έχει ως εξής: 

Περισσότερα:   agro24.gr 

Συμβολικό άνοιγμα των 

διοδίων του Ακτίου από 

τους αγρότες 

 

Συμβολικό άνοιγμα των διοδίων του Ακτίου  έγινε από τους βιοπαλαιστές αγρότες και 

κτηνοτρόφους των μπλόκων της Βόνιτσας Αιτωλοακαρνανίας και του Λούρου 

Πρέβεζας, το πρωί του Σαββάτου 3 Φλεβάρη, μετά από κάλεσμα των Ομοσπονδιών 

Αγροτικών Συλλόγων Ν. Αιτωλοακαρνανίας και Πρέβεζας. 

Περισσότερα:   prevezanews.gr 
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Πρόστιμο Έως 60.000 Ευρώ 

Σε Όσους «Κλείνουν» Τις 

Παραλίες 

 

 

 

Υποχρεωτικά ελεύθερο για το κοινό θα παραμένει το 50% της παραλίας που 

εκμεταλλεύονται ξενοδοχεία, εστιατόρια ή άλλες επιχειρήσεις. Όσοι παρεμποδίζουν 

την ελεύθερη πρόσβαση του κοινού στη θάλασσα, τον αιγιαλό και την παραλία θα 

βρίσκονται αντιμέτωποι με πρόστιμο που θα φθάνει έως 60.000 ευρώ. 

Για την επίβλεψη της νομιμότητας στον αιγιαλό επιστρατεύονται drones και μπαίνουν 

στο παιχνίδι ελέγχου οι πολίτες οι οποίοι θα μπορούν να καταγγείλουν παρανομίες από 

το κινητό τους μέσω ειδικής εφαρμογής. 

Το νομοσχέδιο για την αξιοποίηση της δημόσιας περιουσίας στις παραθαλάσσιες 

περιοχές που τέθηκε σε δημόσια διαβούλευση προβλέπει ότι οι παραχωρήσεις αιγιαλού 

και παραλίας θα γίνονται ηλεκτρονικά από την Κτηματική Υπηρεσία του Δημοσίου, 

ενώ τίθενται όρια στο εμβαδόν της παραλίας που μπορεί να παραχωρηθεί και στην 

έκταση κάθε παραχώρησης. 

 

Περισσότερα:   diavouleusi.gr 

 

Ενημερωτική Εκστρατεία 

Για Την Παγκόσμια 

Ημέρα Υγροτόπων  

 

 

 

 

 

 

• Η φετινή ενημερωτική εκστρατεία για την Παγκόσμια Ημέρα Υγροτόπων (2 

Φεβρουαρίου) τονίζει ότι η ανθρώπινη ευημερία είναι αναπόσπαστα συνδεδεμένη με 

την κατάσταση των υγροτόπων του κόσμου. 

• Από το 1970 και μετά ο πλανήτης έχει απωλέσει περισσότερο από το 35% των 

υγροτόπων του. 

• Η Γραμματεία της Σύμβασης Ραμσάρ καλεί να επενδύσουμε στη βιώσιμη χρήση των 

υγροτόπων, καθώς αυτό έχει πολλαπλά οικονομικά, κοινωνικά και πολιτιστικά οφέλη. 

 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr 
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https://ixotisartas.gr/%ce%b5%ce%bd%ce%b7%ce%bc%ce%b5%cf%81%cf%89%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ae-%ce%b5%ce%ba%cf%83%cf%84%cf%81%ce%b1%cf%84%ce%b5%ce%af%ce%b1-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%80%ce%b1%ce%b3%ce%ba%cf%8c/


Η Βουλή χορήγησε 1200 

κυψέλες στην Ομοσπονδία 

Μελισσοκομικών Συλλόγων 

Ελλάδος 

 

 

 

Με το Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας Μελισσοκομικών Συλλόγων Ελλάδος 

συναντήθηκε σήμερα, ο Πρόεδρος της Βουλής των Ελλήνων, κ. Κωνσταντίνος 

Τασούλας, προκειμένου να τον ενημερώσουν για τα προβλήματα που απασχολούν τον 

κλάδο. 

Με την ευκαιρία της συνάντησης, ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας, κ. Αναστάσιος 

Ποντίκης, ευχαρίστησε τη Βουλή των Ελλήνων για την χορήγηση 1.200 κυψελών προς 

την Ομοσπονδία, στο πλαίσιο του «εράνου κυψελών» που δρομολογήθηκε, 

προκειμένου να προσφερθούν κυψέλες σε μελισσοκόμους που υπέστησαν σοβαρές 

ζημιές στα μελίσσια τους από τις πυρκαγιές και τις πλημμύρες των προηγούμενων 

μηνών. 

Ο κ. Τασούλας ανακοίνωσε, επίσης, αυτή την κοινωνική προσφορά της Βουλής των 

Ελλήνων στην Ολομέλεια, αμέσως μετά το τέλος της συζήτησης της Ώρας του 

Πρωθυπουργού. 

Πηγή:  tomistinenimerosi.gr 

 

Νέα Εφαρμογή Θα 

Προβλέπει Πόσο Ασφαλή 

Είναι Τα Σχολεία Στους 

Σεισμούς 

 

 

 

Ο χρήστης θα εισάγει στοιχεία και ο αλγόριθμος θα κρίνει αν το σχολείο είναι 

ασφαλές 
Δημιουργήθηκε μια νέα εφαρμογή για smartphones και μια ηλεκτρονική πλατφόρμα 

που προβλέπει τη ευαλωτότητα των σχολείων σε περίπτωση σεισμού. 

Η δημιουργία του νέου app έγινε στα πλαίσια του ερευνητικού έργου RiskSchools με 

τη χρηματοδότηση της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. Οι αρμόδιοι φορείς έχουν 

πλέον στα χέρια τους το νέο πολύτιμο εργαλείο, που μειώνει τον κίνδυνο καταστροφών 

και απώλειας ανθρώπινων ζωών, σε περίπτωση σεισμού. 

Περισσότερα:  proinanea.gr 

 

https://www.tomistinenimerosi.gr/2024/02/%ce%b7-%ce%b2%ce%bf%cf%85%ce%bb%ce%ae-%cf%87%ce%bf%cf%81%ce%ae%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b5-1200-%ce%ba%cf%85%cf%88%ce%ad%ce%bb%ce%b5%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%bf%ce%bc%ce%bf%cf%83%cf%80%ce%bf.html
https://www.proinanea.gr/news/nea-efarmogi-tha-provlepei-poso-asfali-einai-ta-scholeia-stoys-seismoys/


Βόρεια Κέρκυρα: Ίδρυση 

Ζωοφιλικού Συλλόγου. 

 

 

 

 

 

Στις 10 Ιανουαρίου 2024 πραγματοποιήθηκε συνάντηση στην Αχαράβη από κατοίκους 

με αντικείμενο συζήτησης την πλήρη απουσία οποιασδήποτε παρέμβασης εκ μέρους 

του Δήμου Βόρειας Κέρκυρας στο θέμα των αδέσποτων ζώων, με αποτέλεσμα το 

βάρος για το τάισμά τους, την περίθαλψη, τη στείρωση, τη φιλοξενία τους κτλ. να 

πέφτει αποκλειστικά στους ώμους εθελοντών και ζωοφιλικών ομάδων. 

 

Περισσότερα:  corfutvnews.gr 

 

SOS από τη ΝASA: 

Αστεροειδής σαν…γήπεδο 

ποδοσφαίρου θα περάσει από 

τη Γη – Πρέπει να 

ανησυχούμε ; 

 

 

Ένας «δυνητικά επικίνδυνος» αστεροειδής που έχει μέγεθος ίσο με γήπεδο 

ποδοσφαίρου, πρόκειται να περάσει από τη Γη αργότερα σήμερα (2/2). 

Ο αστεροειδής, που ονομάζεται 2008 OS7, αναμένεται να πλησιάσει έως και 1,7 

εκατομμύρια μίλια στον πλανήτη μας σε λίγες ώρες, περίπου επτά φορές πιο μακριά 

από το φεγγάρι. Υπολογίζεται ότι έχει διάμετρο έως και 480 μέτρα, η οποία είναι 

μεγαλύτερη από το στάδιο Tottenham Hotspur (250 μέτρα). 

Καθώς ο 2008 OS7 θα πετάει δίπλα από τη Γη, θα ταξιδεύει με ταχύτητα 18,1 χλμ. ανά 

δευτερόλεπτο ή λίγο πάνω από 40.000 μίλια την ώρα – περίπου 50 φορές δηλαδή την 

ταχύτητα του ήχου. Ο αστεροειδής είναι «δυνητικά επικίνδυνος», αν και ευτυχώς δεν 

αναμένεται να αποτελέσει κίνδυνο για τον πλανήτη μας. 

Περισσότερα:  startmediacorfu.gr 

 

 

 

https://corfutvnews.gr/voreia-kerkyraidrysi-zoofilikou-syllogou/?utm_source=corfunews
https://www.startmediacorfu.gr/sos-apo-ti-nasa-asteroeidis-san-gipedo-podosfairou-tha-perasei-apo-ti-gi-prepei-na-anisychoume/


Αγρότες: Οι δύο σκληρές προτάσεις 

που εξετάζονται στα μπλόκα – Ο 

Στ. Κελέτσης στην ΕΡΤ για το νέο 

μέτρο που ανακοινώνεται 

 

 

 
Με δύο σκληρές προτάσεις, η μία να πάνε τρακτέρ στην Αθήνα για αποκλεισμό της 

Βουλής και η δεύτερη να κλείσουν συντονισμένα Εθνικές Οδοί, συσκέπτονται το 

απόγευμα οι αγρότες στα μπλόκα του Πλατυκάμπου, της Καρδίτσας και των Τρικάλων, 

ενώ το παναγροτικό ραντεβού για το μέλλον των κινητοποιήσεων ορίστηκε για την 

Τρίτη στη Νίκαια.  

 

Περισσότερα:  ertnews.gr 

 

Αγρότες: Επιστρέφουν σταδιακά 

στα μπλόκα – Κρίσιμη μέρα η 

Τρίτη για τα επόμενα βήματά 

τους 

 

 

 

 

 

Τον δρόμο της επιστροφής για τα μπλόκα παίρνουν σήμερα (4/2) οι αγρότες, μετά 

το χθεσινό μαζικό συλλαλητήριο στην έκθεση Αgrotica, στη Θεσσαλονίκη. Την 

ερχόμενη Τρίτη θα αποφασίσουν αν θα συνεχίσουν τις κινητοποιήσεις τους. «Έχουμε 

διαχρονικά ισχυρή σχέση με τους αγρότες, πιστεύω θα αξιολογήσουν το πακέτο 

μέτρων. Συνεχίζουμε τις συζητήσεις και την προσπάθεια» δήλωσε στην ΕΡΤ ο 

υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και πρόσθεσε: «είμαστε βέβαιοι ότι μαζί θα πάμε 

την Ελλάδα ψηλότερα και τον ίδιο τον πρωτογενή τομέα εκεί που πραγματικά του 

αξίζει». 

 

Περισσότερα:  ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/ioanina/syneleyseis-ton-agroton-gia-klimakosi-ton-kinitopoiiseon-stin-ipeiro/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agrotikes-kinitopoiiseis-epistrefoun-stadiaka-sta-mploka-krisimi-mera-i-triti-gia-ta-epomena-vimata-tous/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agrotes-oi-dyo-sklires-protaseis-pou-eksetazontai-sta-mploka-o-st-keletsis-stin-ert-gia-to-neo-metro-pou-anakoinonetai/
https://www.ertnews.gr/tag/agrotes/
https://www.ertnews.gr/ert3/30i-agrotica-sygkentronontai-sti-deth-oi-agrotes-diekdikoume-to-aytonoito-tin-epiviosi-mas/
https://www.ertnews.gr/tag/agrotica/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/oikonomia/l-aygenakis-i-kyvernisi-epimenei-sto-dialogo-me-tous-agrotes-mazi-tha-pame-tin-ellada-psilotera/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/oikonomia/l-aygenakis-i-kyvernisi-epimenei-sto-dialogo-me-tous-agrotes-mazi-tha-pame-tin-ellada-psilotera/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/agrotikes-kinitopoiiseis-epistrefoun-stadiaka-sta-mploka-krisimi-mera-i-triti-gia-ta-epomena-vimata-tous/


Επιστήμονες καλλιέργησαν 

μικρολαχανικά με 

συγκεκριμένο διατροφικό 

προφίλ 

 

 

 

 

 

Οι ερευνητές καλλιέργησαν ραπανάκια, μπιζέλια, ρόκα και σέσκουλα, δίνοντας 

έμφαση σε δύο βασικά θρεπτικά συστατικά: το ιώδιο και το κάλιο. 

Ιταλοί ερευνητές καλλιέργησαν με επιτυχία μικροπράσινα (microgreens) με 

συγκεκριμένο διατροφικό προφίλ για την κάλυψη συγκεκριμένων ατομικών 

διατροφικών αναγκών. Η πρόοδος αυτή σηματοδοτεί ένα σημαντικό βήμα στην 

προσαρμογή της φυτικής παραγωγής ώστε να ανταποκρίνεται σε συγκεκριμένες 

διατροφικές απαιτήσεις. 

 

Περισσότερα:  ertnews.gr 

 

 

Μέλι: Μείωση Παραγωγής 

70% – Οι Τιμές Στο Ράφι 

Και Τα Προβλήματα Των 

Μελισσοκόμων 

 

 

 

 

 
Η παραγωγή έχει μειωθεί δραματικά στο μέλι, με τους μελισσοκόμους να εξηγούν μια 

σειρά από προβλήματα που αντιμετωπίζουν. Ζητούν στήριξη και παρεμβάσεις από την 

κυβέρνηση… 

Οπως   μεταδίδει το newsit.gr , έως και 70% μειωμένη είναι η παραγωγή στο μέλι 

φέτος, σύμφωνα με τα διαθέσιμα στοιχεία.Όπως λένε παραγωγοί, οι αλλοπρόσαλλες 

καιρικές συνθήκες, οι πυρκαγιές, οι πλημμύρες συνετέλεσαν στην εξασθένηση των 

μελισσών λόγω έλλειψης της τροφής τους, ενώ η απαγόρευση από τα δασαρχεία να 

μπουν οι μελισσοκόμοι στα δάση το καλοκαίρι, είναι λόγοι που οδήγησαν στη χαμηλή 

παραγωγή. 

 

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/evzoia/ygeia/epistimones-kalliergisan-mikroprasina-me-sygkekrimeno-diatrofiko-profil/
https://www.newsit.gr/topikes-eidhseis/meli-meiosi-paragogis-70-oi-times-sto-rafi-kai-ta-provlimata-ton-melissokomon/3971799/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/70.html


Ανοιχτή πρόσκληση για 

την ένταξη στο σώμα 

εθελοντών της Πολιτικής 

Προστασίας Ηπείρου 

 

 

 

 

 

Στο πλαίσιο της εξελισσόμενης Κλιματικής Κρίσης η διαφύλαξη της ζωής του 

ανθρώπου, της περιουσίας του και του περιβάλλοντος έχει καταστεί ένα έργο με 

μεγάλες προκλήσεις στο οποίο θα πρέπει όλοι να αναλάβουμε δράση. 

Ο Εθελοντισμός, ως ανιδιοτελής πράξη αλληλεγγύης και προσφοράς άνευ προσωπικών 

αξιώσεων προς το κοινωνικό σύνολο, έχει στον πυρήνα του την προάσπιση των 

θεμελιωδών δικαιωμάτων του ανθρώπου. Στην διαχείριση εκτάκτων αναγκών 

πολιτικής προστασίας έχει αποδειχθεί ένα πραγματικά σωτήριο μέσο. 

 

Περισσότερα:  epiruspost.gr 

 

 

Λ. Αυγενάκης: Θα πάμε 

τον πρωτογενή τομέα εκεί 

που πραγματικά του αξίζει 

 

 

 

 

 

 

«Αντιλαμβανόμαστε την ανασφάλεια και τις δυσκολίες που έχουν προκαλέσει στους 

αγρότες η κλιματική κρίση και η ενεργειακή κρίση», επισήμανε ο υπουργός Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης από τη Θεσσαλονίκη και 

απευθυνόμενος στους ανθρώπους του πρωτογενούς τομέα σημείωσε ότι «ακούμε τα 

αιτήματά τους, συζητάμε μαζί τους. Η σχέση της Νέας Δημοκρατίας, της κυβέρνησης 

και του ίδιου του πρωθυπουργού με τους Έλληνες αγρότες είναι διαχρονική, είναι 

ισχυρή». 

 

Περισσότερα:  epirusgate.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/anoichti-prosklisi-gia-tin-entaxi-sto-s/
https://epirusgate.gr/l-avgenakis-tha-pame-ton-protogeni-tomea-ekei-pou-pragmatika-tou-axizei/


Οι Σπουδαστές των 

Δημόσιων ΙΕΚ 

δημιουργούν παραδοσιακά 

προϊόντα 

 

 

 

 

 

Σημαντική είναι η εκπαίδευση που γίνεται στον Πρωτογενή τομέα μέσω των σχολών 

Επαγγελματικής κατάρτισης των Ιωαννίνων και τα αποτελέσματα είναι ήδη ορατά με 

τους Σπουδαστές να δημιουργούν πλέον τα ντόπια παραδοσιακά προϊόντα 

.Το   Παράρτημα Σ.Α.Ε.Κ. (Σχολή Ανώτερης Επαγγελματικής 

Κατάρτισης)  Ιωαννίνων, Πρωτογενούς Τομέα, Μεταποίησης Προϊόντων και 

Βιώσιμης Ανάπτυξης, Τμήμα: ΄Τεχνικός Γαλακτοκομίας Τυροκομεία” εξειδικεύτηκε 

μεταξύ άλλων στην  παρασκευή γίδινου σκληρού τυριού (κεφαλοτύρι) και γραβιέρα 

αγελάδος. 

 

Πηγή:  epirusgate.gr 

 

Greenpeace - Τα Κέρδη 

Τους, Οι Απώλειές Μας..... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

...... Τα κέρδη των μεγαλύτερων εταιρειών πετρελαίου και αερίου για το 2023 

ξεπερνούν τους στόχους χρηματοδότησης για την κλιματική δράση 

Το ελληνικό γραφείο της Greenpeace πραγματοποίησε σήμερα μια συμβολική 

φωτογράφιση, με αφορμή την ανακοίνωση των ετήσιων κερδών για το 2023 των 

μεγαλύτερων διεθνών πετρελαϊκών εταιρειών του κόσμου. Ακτιβιστές του ελληνικού 

γραφείου βρέθηκαν σε τοποθεσία της βόρειας Εύβοιας που είχε καεί στη μεγάλη 

πυρκαγιά του 2021 με μία φωτογραφία που απεικονίζει τον διευθύνοντα σύμβουλο της 

εταιρείας ορυκτών καυσίμων ExxonMobil σε μια παρόμοια στάση με μία κάτοικο της 

Εύβοιας τις ημέρες της πυρκαγιάς. 

 

Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/oi-spoudastes-ton-dimosion-iek-dimiourgoun-paradosiaka-proionta/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/greenpeace-2023.html


Στο Πλευρό Της Αγροτιάς Το Εργατικό 

Κέντρο Θεσπρωτίας 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Το Εργατικό Κέντρο Θεσπρωτίας εκφράζει την αλληλεγγύη του και στηρίζει το δίκαιο 

αγώνα και τα αιτήματα των βιοπαλαιστών αγροτών και κτηνοτρόφων της περιοχής μας 

που περήφανα οργανώνουν την πάλη τους για να μείνουν στα χωράφια και τα κοπάδια 

τους.  

Παράλληλα καταδικάζουμε όλες τις προσπάθειες καταστολής των αγροτικών 

κινητοποιήσεων, από την κυβέρνηση της ΝΔ που έπεσαν στο κενό γιατί βρήκαν 

συσπειρωμένους και αποφασισμένους τους φτωχούς και μεσαίους αγρότες και 

κτηνοτρόφους. Όπως στο κενό έπεσε η επιχείρηση της κυβέρνησης να « κατευνάσει τα 

πνεύματα » με την κοροϊδία και τον εμπαιγμό, ανακοινώνοντας, προκλητικά, μέτρα – 

ψίχουλα, που δεν καλύπτουν ούτε στο ελάχιστο τις ανάγκες και τα δίκαια αιτήματά 

τους.  

 
Περισσότερα:  epirus-tv-news.gr 

Σοβαρά Προβλήματα Από Την 

Εφαρμογή Του Νόμου Για Τα 

Ζώα Συντροφιάς|Eρώτηση 

Στη Βουλή Από Το ΚΚΕ 

 

 

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Υπουργούς Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων και Εσωτερικών 

Θέμα: Σοβαρά προβλήματα από την εφαρμογή του Νόμου 4830/2021 

Η εφαρμογή του Νόμου 4830/2021, που αφορά στα κατοικίδια ζώα συντροφιάς, έχει 

ξεκινήσει με τη λειτουργία του Εθνικού Μητρώου Ζώων Συντροφιάς (ΕΜΖΣ), έπεται 

η ενεργοποίηση του Εργαστηρίου Φύλαξης και Ανάλυσης Γενετικού Υλικού Ζώων 

Συντροφιάς (ΕΦΑΓΥΣ) και ακολουθούν τα υπομητρώα για τις φιλοζωικές οργανώσεις 

και τους εκτροφείς. 

 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_68.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/e.html


Παίρνουν αποφάσεις και οι 

αγρότες των Ιωαννίνων 

 

 

 

 

 

 

 

Εντός της Τρίτης και πιθανότατα μετά τη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου 

αγρότες και κτηνοτρόφοι του Νομού Ιωαννίνων θα πάρουν τις αποφάσεις τους για 

συμμετοχή στις κινητοποιήσεις και την μορφή που θα δώσουν σε αυτές. 

Η συζήτηση στο Περιφερειακό Συμβούλιο από πολλούς θεωρείται καθοριστικής 

σημασίας καθώς θα δώσει την δυνατότητα στο κορυφαίο όργανο της Ηπείρου να 

τοποθετηθεί για τα σοβαρά και πιεστικά προβλήματα του κλάδου. 

Τα προβλήματα αυτά καταγράφηκαν τόσο στην κινητοποίηση που έγινε προ 

δεκαημέρου όσο και σε ψηφίσματα που εκδόθηκαν από τους Συλλόγους. 

Η κατάσταση θα εκτιμηθεί διεξοδικά μετά τη συζήτηση που θα γίνει οπότε και θα 

ληφθούν αποφάσεις. 

 

Πηγή:  epiruspost.gr 

Διαμαρτυρίες για τα 

αδέσποτα και τις επιθέσεις 

στο Πανεπιστημιακό 

 

 

 

 

 

 

 

Αυξάνονται με… μαθηματική ακρίβεια οι διαμαρτυρίες για επιθέσεις που 

καταγράφονται από αδέσποτα εντός του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ιωαννίνων. 

Επιθέσεις ακόμη και σε ασθενείς που θα θελήσουν να βγουν στον προαύλειο χώρο για 

λίγη ώρα. 

Όπως αναφέρουν και εργαζόμενοι στο Νοσοκομείο ο αριθμός των σκύλων το 

τελευταίο διάστημα έχει αυξηθεί σημαντικά με αποτέλεσμα να πληθαίνουν και οι 

διαμαρτυρίες αλλά και οι επιθέσεις που καταγράφονται. 

Η αύξηση του αριθμού των αδέσποτων αποδίδεται και στην εύκολη ανεύρεση φαγητού 

καθώς άλλοτε μεριμνούν συνοδοί ασθενών, εργαζόμενοι ή και μέλη φιλοζωικών. 

Ωστόσο δεν παύει να αποτελεί πρόβλημα καθώς πρόκειται για νοσηλευτικό ίδρυμα. 

 

Πηγή:  epiruspost.gr 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/pairnoyn-apofaseis-kai-oi-agrotes-ton/
https://www.epiruspost.gr/diamartyries-gia-ta-adespota-kai-tis-e/


Απόφαση επιδότησης στο 

ρεύμα από το 2014 δεν 

εφαρμόζεται για να λυθεί 

το πρόβλημα της 

αιθαλομίχλης στα 

Ιωάννινα 

 

 

 

Η αιθαλομίχλη χτυπάει κόκκινο εδώ και δύο μήνες στο λεκανοπέδιο Ιωαννίνων. Η 

πολιτεία παραπέμπει τις λύσεις στο απώτερο μέλλον ενώ σε τοπικό επίπεδο δεν υπήρξε 

καμία οργανωμένη πρωτοβουλία για διεκδίκηση λύσης. 

Το αξιοπερίεργο ωστόσο είναι ότι δεν εφαρμόζεται Υπουργική Απόφαση από τον 

Ιανουάριο του 2014 που προβλέπει την ειδική επιδότηση οικιακής κατανάλωσης 

ηλεκτρικού ρεύματος για την αντιμετώπιση της ατμοσφαιρικής ρύπανσης από 

αιωρούμενα σωματίδια. 

Η απόφαση αυτή είχε υπογραφεί από τον τότε Αναπληρωτή Υπουργό Οικονομικών και 

τον τότε Υφυπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής. 

Η εφαρμογή της συγκεκριμένης απόφασης είναι αποκλειστική ευθύνη της Περιφέρειας 

–των Περιφερειών όλων των χώρας- με βάση τις μετρήσεις για τα αιωρούμενα 

σωματίδια. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr  

 

Ευχάριστα νέα για τους 

αγρότες βλέπει ο 

Σπύρος Κυριάκης 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ευχάριστα νέα για τον αγροτικό τομέα της Πρέβεζας, βλέπει ο βουλευτής της Νέας 

Δημοκρατίας Σπύρος Κυριάκος, στις ανακοινώσεις που έκανε ο Πρωθυπουργός 

Κυριάκος Μητσοτάκης την προηγούμενη Παρασκευή. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/apofasi-epidotisis-sto-reyma-apo-to-2014-d/
https://www.epiruspost.gr/eycharista-nea-gia-toys-agrotes-vlepei/


Τι αλλάζει σε γεωργική 

παραγωγή, κτηνοτροφία 

και  αλιεία με νέο 

νομοσχέδιο 

 

 

 

 

 

 

Τομές στον τρόπο ανάπτυξης της κτηνοτροφίας, της αλιείας, των υδατοκαλλιεργειών, 

αλλά και τη μεταρρύθμιση που δίνει τη δυνατότητα λειτουργίας αγροτικών τμημάτων 

στα Επιμελητήρια της χώρας, προβλέπει το Σχέδιο Νόμου Του Υπουργείου Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων με τίτλο: «Ενίσχυση της πρότυπης κτηνοτροφίας, ρυθμίσεις 

για την αλιεία και τις υδατοκαλλιέργειες, διατάξεις για τη φυτοϋγεία, τα βιοκτόνα 

προϊόντα και την ποιότητα τροφίμων και άλλες διατάξεις για την τόνωση της αγροτικής 

ανάπτυξης». 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

281 νέα οχήματα για τη 

Δασική Υπηρεσία και τον 

ΟΦΥΠΕΚΑ 

 

 

 

 

Την προμήθεια 281 οχημάτων 

εξασφάλισε το υπουργείο 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας, 

μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, προκειμένου να ενισχύσει την 

επιχειρησιακή ικανότητα της Δασικής Υπηρεσίας και του Οργανισμού Φυσικού 

Περιβάλλοντος και Κλιματικής Αλλαγής (ΟΦΥΠΕΚΑ). 

Από το σύνολο των οχημάτων, τα 150, αγροτικά τύπου πικ απ, θα διατεθούν στη 

Δασική Υπηρεσία για την πραγματοποίηση κοινών περιπολιών με το προσωπικό του 

ΟΦΥΠΕΚΑ, με σκοπό την πρόληψη πυρκαγιών και μη νόμιμων δραστηριοτήτων σε 

προστατευόμενες περιοχές και δασικές εκτάσεις, αλλά και για την ενίσχυση της 

επιστημονικής παρακολούθησης και της εποπτείας των περιοχών του δικτύου Natura 

2000. 

Ο σχετικός διαγωνισμός, συνολικού προϋπολογισμού 15,8 εκατ. ευρώ, αναμένεται να 

προκηρυχθεί εντός των επόμενων ημερών. 

Για τον ΟΦΥΠΕΚΑ η προμήθεια αφορά σε 55 τετρακίνητα επιβατικά αυτοκίνητα, 70 

διπλοκάμπινα τύπου πικ απ και 6 πολυθέσια επιβατικά αυτοκίνητα. 

Φορείς υλοποίησης του εν λόγω έργου είναι το υπουργείο Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας και ο ΟΦΥΠΕΚΑ. 

Πηγή:    epiruspost.gr 

 

 

https://www.epiruspost.gr/ti-allazei-se-georgiki-paragogi-ktino/
https://www.epiruspost.gr/281-nea-ochimata-gia-ti-dasiki-ypiresia-ka/


Θεσσαλονίκη: Μπλόκο της ΕΛ.ΑΣ. 

στην πορεία των αγροτών – Από τα 

χωράφια τα τρακτέρ 

 

 

 

 

Aν και η πορεία των αγροτών με προορισμό το Υπουργείο Μακεδονίας – Θράκης 

ξεκίνησε κανονικά από το μπλόκο της Χαλκιδικής, ισχυρές αστυνομικές δυνάμεις 

διέκοψαν το κομβόι των βαρέων μηχανημάτων. 

 

Περισσότερα:    epiruspress.com 

 

ΕΕ: Λεφτά υπάρχουν, 50 δισ. 

ευρώ για την Ουκρανία, 2 δισ. 

ευρώ για την Τουρκία και 

ψίχουλα για τους αγρότες 

 

 

 

 

Γράφει ο Νότης Μαριάς* 

 

Οι τεράστιες αγροτικές κινητοποιήσεις ανέδειξαν με εξαιρετικά σαφή τρόπο τα 

προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι ευρωπαίοι αγρότες ως συνέπεια του αλόγιστου 

ανοίγματος της ευρωπαϊκής οικονομίας στις αθρόες εισαγωγές αγροτικών και 

κτηνοτροφικών προϊόντων από τρίτες χώρες λόγω της νεοφιλελεύθερης 

παγκοσμιοποίησης την οποία με θρησκευτική ευλάβεια προώθησε το ιερατείο των 

Βρυξελλών ήδη από τα τέλη της δεκαετίας του 1990. Βασική συνταγή ήταν η 

εγκατάλειψη της θεμελιώδους αρχής της κοινοτικής προτίμησης η οποία προστάτευε 

τους ευρωπαίους αγρότες και αποτελούσε ακρογωνιαίο λίθο της ΚΑΠ. Ταυτόχρονα 

όπως τόνισα σε ομιλία μου στις 26/1/2017 ενώπιον της Επιτροπής Γεωργίας του 

Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου προκειμένου οι Βρυξέλλες να προωθήσουν την εξαγωγή 

των βιομηχανικών προϊόντων του ευρωπαϊκού βορρά στις παγκόσμιες αγορές και 

κυρίως στις αναπτυσσόμενες αγροτικές χώρες δέχθηκαν ως αντιστάθμισμα την 

κατάργηση της αρχής της κοινοτικής προτίμησης και την απελευθέρωση των 

εισαγωγών αγροτικών προϊόντων τρίτων χωρών στην ΕΕ με αποτέλεσμα να οξυνθούν 

τα προβλήματα των αγροτών του φτωχοποιημένου ευρωπαϊκού νότου. 

 

Περισσότερα:    maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

https://epiruspress.com/thessaloniki-mploko-tis-el-as-stin-poreia-ton-agroton-apo-ta-chorafia-ta-trakter/
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=30586


Χορήγηση νέων αδειών 

παραγωγών πωλητών στην 

Περιφέρεια Ηπείρου 

 

 

 

 

 

Το Τμήμα Εμπορίου και Τουρισμού της Π.Ε Πρέβεζας ενημερώνει ότι εκδόθηκε η 

επαναπροκήρυξη της Περιφέρειας Ηπείρου για χορήγηση πενήντα οκτώ (58) νέων 

αδειών παραγωγών πωλητών με δικαίωμα πλανόδιας δραστηριοποίησης στην 

Περιφέρεια Ηπείρου, καθώς και εννέα (9) δικαιωμάτων δραστηριοποίησης σε 

υφιστάμενους κατόχους άδειας παραγωγούς πωλητές άλλων 

Περιφερειών, σύμφωνα με τον Ν.4849/2021. 

 

Περισσότερα:    tomistinenimerosi.gr 

 

Κέρκυρα: Χαμηλή η 

προσέλευση των πολιτών 

για την τακτοποίηση του 

Κτηματολογίου! 

 

 

 

 

 

Ύστατες προσπάθειες κάνει η εταιρεία που διαχειρίζεται το Κτηματολόγιο στην 

Κέρκυρα, για να πείσει τους πολίτες να προσέλθουν για την τακτοποίηση των 

οικοπέδων τους. 
Η προθεσμία λήγει στις 13 Φεβρουαρίου και μάλιστα εστάλη σήμερα και μήνυμα σε 

αρκετούς πολίτες όπου η εταιρεία τους ενημέρωνε για την διαδικασία. 

 

Περισσότερα:    corfutvnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.tomistinenimerosi.gr/2024/02/%cf%87%ce%bf%cf%81%ce%ae%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%bd%ce%ad%cf%89%ce%bd-%ce%b1%ce%b4%ce%b5%ce%b9%cf%8e%ce%bd-%cf%80%ce%b1%cf%81%ce%b1%ce%b3%cf%89%ce%b3%cf%8e%ce%bd-%cf%80%cf%89%ce%bb%ce%b7%cf%84.html
https://corfutvnews.gr/kerkyra-chamili-i-proselefsi-ton-politon-gia-tin-taktopoiisi-tou-ktimatologiou/?utm_source=corfunews


Τη μείωση του κόστους παραγωγής 

ζητούν οι αγρότες της Κέρκυρας 

 

 

 

 

 

 

ΚΕΡΚΥΡΑ. Συγκέντρωση διαμαρτυρίας στην πρώην νομαρχία πραγματοποίησαν το 

πρωί της Δευτέρας μέλη της Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων Κέρκυρας (ΟΑΣΚ), 

με κύρια αιτήματα την μείωση του κόστους παραγωγής με αφορολόγητο πετρέλαιο 

αλλά και εγγυημένες τιμές στα προϊόντα, που να καλύπτουν το κόστος παραγωγής και 

να εξασφαλίζουν εισόδημα επιβίωσης. 

Η διαμαρτυρία πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο των πανελλαδικών κινητοποιήσεων 

που έχουν ξεκινήσει το τελευταίο διάστημα οι αγρότες διεκδικώντας ουσιαστικές 

λύσεις για τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν στον κλάδο τους. 

 

Περισσότερα:    enimerosi.com 

 

Κέρκυρα: Εκδήλωση για το 

Κλίμα από το Ιόνιο 

Πανεπιστήμιο και την 

Αναγνωστική Εταιρεία 

 

 

 

 

Εκδήλωση – συζήτηση για το επίμαχο θέμα της κλιματικής αλλαγής, διοργανώνει 

το  Ιόνιο Πανεπιστήμιο και η Αναγνωστική Εταιρία Κερκύρας την Παρασκευή 9 

Φεβρουαρίου στις 19:30 στο κτίριο της Αναγνωστικής. 

Θα μιλήσουν ο Χρήστος Ζερεφός, Γενικός Γραμματέας της Ακαδημίας Αθηνών, 

Επόπτης του Κέντρου Ερεύνης Φυσικής της Ατμοσφαίρας και Κλιματολογίας και ο 

Κώστας Συνολάκης, Καθηγητής και Γραμματέας της Τάξης Θετικών Επιστημών της 

Ακαδημίας Αθηνών. Την συζήτηση θα συντονίσει η δημοσιογράφος Βίκυ Φλέσσα.  

 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://enimerosi.com/news/85483/ti-meiosi-tou-kostous-paragogis-zitoun-oi-agrotes-tis-kerkuras
https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/kerkyra-ekdilosi-gia-to-klima-apo-to-ionio-panepistimio-kai-tin-anagnostiki-etaireia/


ΕΚΠΑ – Κέντρο Αρχιμήδης: Εννέα 

καινοτόμες προτάσεις για πρόληψη 

και αντιμετώπιση φυσικών 

καταστροφών 

 

 

 

 

 

Εννέα καινοτόμες προτάσεις με τη χρήση σύγχρονων τεχνολογιών που συνδέονται με 

την πρόληψη, διαχείριση και αποκατάσταση των επιπτώσεων από τις φυσικές 

καταστροφές, συνέπεια της κλιματικής αλλαγής βρίσκονται στο επίκεντρο της 

αξιολόγησης της Επιτροπής που έχει συσταθεί από το Κέντρο Καινοτομίας και 

Επιχειρηματικότητας «Αρχιμήδης» του Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου 

Αθηνών (ΕΚΠΑ), στο πλαίσιο σχετικού Διαγωνισμού. 

 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

 

Σήμερα οι αποφάσεις για το 

μέλλον των κινητοποιήσεων των 

αγροτών – Εισηγήσεις για 

κλιμάκωση από τα περισσότερα 

μπλόκα 

 

 

 

Ο αγροτικός κόσμος παραμένει στα μπλόκα, και σήμερα (6/2) 

αναμένονται αποφάσεις για το μέλλον των κινητοποιήσεών τους. Η σύσκεψη θα 

γίνει το μεσημέρι, στη Νίκαια Λάρισας. 

Στο μπλόκο του Πλατυκάμπου, όπως και στο μπλόκο του Ε-65 στην Καρδίτσα, οι 

αγρότες έκαναν συσκέψεις χθες προκειμένου να δουν και να αποφασίσουν με τι 

εισηγήσεις θα έρθουν στη σημερινή σύσκεψη, την οποία συγκαλεί η Πανελλαδική 

Επιτροπή των Μπλόκων για να αποφασίσουν από εδώ και πέρα πώς θα κινηθούν. Και 

στο μπλόκο του Πλατυκάμπου και στο μπλόκο του Ε-65 στην Καρδίτσα οι αγρότες 

αποφάσισαν να εισηγηθούν κλιμάκωση των κινητοποιήσεων. Τι σημαίνει αυτό και με 

ποια μορφή θα γίνει αυτή η κλιμάκωση θα αποφασιστεί στη Νίκαια της Λάρισας. 
 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/tag/ekpa/
https://www.ertnews.gr/tag/ekpa/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/ekpa-kentro-arximidis-ennea-kainotomes-protaseis-gia-prolipsi-kai-antimetopisi-fysikon-katastrofon/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/parathyro-mitsotaki-gia-synantisi-me-tous-agrotes-simera-oi-apofaseis-gia-to-mellon-ton-kinitopoiiseon-tous/


Επιστήμονες επιμένουν στη 

δημιουργία γιγάντιας ομπρέλας 

στο διάστημα για να 

αποτρέψουν ποσότητα ηλιακής 

ακτινοβολίας 

 

 

 

 

H γη έχει φτάσει στο πιο καυτό σημείο της ιστορίας της και η ανθρωπότητα δεν κάνει 

αρκετά για να σώσει τον πλανήτη. Υπό αυτές τις συνθήκες, ένας μικρός – αλλά 

αυξανόμενος – αριθμός αστρονόμων και φυσικών προτείνει μια λύση που μοιάζει 

δανεισμένη από ιστορίες επιστημονικής φαντασίας: ένα είδος γιγαντιαίας ομπρέλας 

παραλίας που επιπλέει στο διάστημα, γράφει η New York Times. 

Η ιδέα είναι να δημιουργήσουμε μια γιγάντια ομπρέλα που μπορούμε να στείλουμε 

σε ένα μακρινό σημείο μεταξύ της Γης και του Ήλιου για να μπλοκάρει μια μικρή 

αλλά κρίσιμη ποσότητα ηλιακής ακτινοβολίας – αρκετή για να μειώσει τις 

επιπτώσεις της υπερθέρμανσης του πλανήτη. Οι επιστήμονες έχουν υπολογίσει 

ότι αν μπλοκαριστεί μόνο κάτι λιγότερο από το 2% της ακτινοβολίας του Ήλιου, 

θα ήταν αρκετό για να ψυχθεί ο πλανήτης κατά 1,5 βαθμό Κελσίου και να κρατηθεί 

η Γη σε ένα λογικό κλίμα. Η ιδέα υπάρχει εδώ και αρκετά χρόνια, αλλά δεν 

αντιμετωπίζεται ως σοβαρή λύση. Αλλά καθώς η κλιματική κρίση συνεχίζει να 

επιδεινώνεται, το ενδιαφέρον για τα διαστημικά σκίαστρα έχει αυξηθεί και όλο και 

περισσότεροι ερευνητές βρίσκουν τις δικές τους παραλλαγές. Υπάρχει ακόμη και ένα 

ίδρυμα αφιερωμένο στην προώθηση των αντηλιακών ασπίδων. 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

Διάλεξη Του Καθηγητή 

Πανεπιστημίου Της Πίζας Στην 

Ιταλία Και Φυσικό Του Cern 

Στην Γενεύη, GUIDO 

TONELLI...Στην Άρτα 

 

Ο Μουσικοφιλολογικός Σύλλογος Άρτης 

«Ο ΣΚΟΥΦΑΣ» και ο Σύλλογος 

Αστρονομίας  και Διαστήματος Άρτας, «Αστρολάβος», συνδιοργανώνουν με την 

συμμετοχή του συλλόγου Ιδιοκτητών Κέντρων Ξένων Γλωσσών Άρτας, τις εκδόσεις 

Διόπτρα και του  Ιταλικού Μορφωτικού Ινστιτούτου, διάλεξη στην Άρτα, του 

Καθηγητή Πανεπιστημίου της Πίζας στην Ιταλία και Φυσικό του Cern στην Γενεύη, 

GUIDO TONELLI.  

Ο GUIDO TONELLI θεωρείται ένας από τους πατέρες του σωματιδίου του Θεού 

(μποζόνιο του Χιγκς), με μοναδικές περγαμηνές, θα έρθει  στην Άρτα και θα 

πραγματοποιήσει διάλεξη στην αίθουσα του Μουσικοφιλολογικού Συλλόγου 

Αρτης  "ο Σκουφάς", την Τρίτη 13 Φεβρουαρίου στις 20.30 με θέμα: «Γένεση: Η αρχή 

των πάντων». 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/epistimones-epimenoun-sti-dimiourgia-gigantias-omprelas-sto-diastima-gia-na-apotrepsoun-posotita-iliakis-aktinovolias/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/cern-guido-tonelli.html


Προσφεύγει και ο Δήμος 

Ιωαννιτών για το τέλος ταφής 

 

 

 

 

 

 

 

Από κοινού με την ΚΕΔΕ προσφεύγει και ο Δήμος Ιωαννιτών στο Συμβούλιο της 

Επικρατείας για την ακύρωση της απόφασης επιβολής του τέλους ταφής. 

Το τέλος ταφής από τους περισσότερους δήμους της χώρας έχει χαρακτηριστεί ως ένα 

ακόμη χαράτσι και ανεβάζει κατά πολύ το κόστος διαχείρισης απορριμμάτων. 

Μάλιστα με αποφάσεις των προηγούμενων μηνών η κυβέρνηση προχωρά απευθείας 

στην παρακράτησή του από τους Κεντρικούς Αυτοτελείς Πόρους. 

Ο Δήμος Ιωαννιτών με απόφαση που έλαβε η Δημοτική Επιτροπή ενέκρινε την άσκηση 

αίτησης ακύρωσης ενώπιον του ΣΤΕ από κοινού με την ΚΕΔΕ όπως πράττουν κι άλλοι 

δήμοι της χώρας. 

Η ΚΕΔΕ έχει επισημάνει ότι οι συγκεκριμένες διατάξεις πάσχουν δεδομένου ότι για 

σειρά νομικών λόγων είναι αντισυνταγματικές, προκαλώντας στους δήμους σημαντική 

απώλεια πόρων. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Πατάτες από την Αίγυπτο, 

κρεμμύδια από την Ινδία.. 

Οι εισαγωγές κάλυψαν τις 

ανάγκες 

 

 

 

 
 

Αυξημένες κατά 31,36% είναι οι εισαγωγές νωπών φρούτων και λαχανικών τον 

Ιανουάριο 2024 σύμφωνα με στοιχεία του Συνδέσμου Ελληνικών Επιχειρήσεων 

Εξαγωγής, Διακίνησης Φρούτων Λαχανικών και Χυμών INCOFRUIT-HELLAS, 

φτάνοντας τους 47.070 τόνους έναντι των 35.832 τόνων τον ίδιο μήνα του 2023. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/prosfeygei-kai-o-dimos-ioanniton-gia-t/
https://www.epiruspost.gr/patates-apo-tin-aigypto-kremmydia-apo/


Με Πολύ Μεγάλη Συμμετοχή 

Η Σύσκεψη Συντονισμού Των 

Αγροτικών Μπλόκων 

 

 

 

 

 

Κατάμεστη από αγρότες και κτηνοτρόφους η αίθουσα του Πολιτιστικού Κέντρου στη 

Νίκαια της Λάρισας, όπου είναι σε εξέλιξη η πανελλαδική σύσκεψη συντονισμού. 

Η συμμετοχή είναι πολύ μεγάλη με αποτέλεσμα να στηθούν ηχεία και έξω από την 

αίθουσα, ώστε να ακούν όλοι οι εκπρόσωποι από τα δεκάδες μπλόκα, τους Αγροτικούς 

Συλλόγους και τις Ομοσπονδίες που βρίσκονται εκεί. 

Τους εκπροσώπους των αγροτών χαιρέτισε στην έναρξη της σύσκεψης ο Κώστας 

Τζέλλας, πρόεδρος της Ενωτικής Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων Ν. Καρδίτσας. 

 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

Ο Καταναλωτής Μπορεί Να 

Αντιστέκεται Και Να 

Διεκδικεί| ΕΕΚΕ 

/Απολογισμός Διαχείρισης 

Καταγγελιών 2023 

 

 
Απολογισμός Διαχείρισης Καταγγελιών 2023 
 

Με απόλυτη επιτυχία στέφθηκε και ακόμα μία χρονιά ο στόχος της ΕΕΚΕ να 

διεκδικήσει τα συμφέροντα των καταναλωτών στον τομέα των καταγγελιών ιδίως σε 

μία χρονιά που εργαζόμενοι - καταναλωτές έχουν περιορίσει στο ελάχιστο τις δαπάνες 

διατροφής και διαβίωσης και κατά συνέπεια, την πρόσβαση σε ποιοτικά και ασφαλή 

τρόφιμα και είδη πρώτης ανάγκης για τη λειτουργία των νοικοκυριών τους. 

Αναλυτικότερα, οι κατηγορίες που απασχόλησαν και ώθησαν τους καταναλωτές να 

προβούν σε καταγγελία κατά το 2023 είναι οι ακόλουθες: 

 
Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_32.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/2023_85.html


Κυβερνητικές Πηγές Για 

Τα Αιτήματα Των 

Αγροτών :Κάνουμε Ότι 

Είναι Εφικτό 

Λαμβάνοντας Υπόψη Τα 

Δημοσιονομικά Περιθώρια 

 

 

 
Η κυβέρνηση είναι πάντα στη διάθεση κάθε επαγγελματικής ομάδας, όπως και των 

αγροτών και αντιμετωπίζει με σεβασμό τις αγωνίες τους για το μέλλον του 

πρωτογενούς τομέα. 

Στις αγωνίες αυτές, από το 2019, απαντούμε με συγκεκριμένες πρωτοβουλίες και απτές 

πολιτικές, επιλέγοντας πάντα τη συζήτηση και το διάλογο. Έτσι, σχετικά με τα 

αιτήματα που ανακοινώθηκαν από το Συντονιστικό των εκπροσώπων των μπλόκων 

στη Νίκαια της Λάρισας: 

 
Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

Κλιμάκωση Του Αγώνα Με 

Πολύμορφη Δράση 

Αποφάσισε Η Πανελλαδική 

Σύσκεψη Συντονισμού Των 

Αγωνιζόμενων Αγροτών 

 

 

 
Την κλιμάκωση του αγώνα αποφάσισε η πανελλαδική σύσκεψη συντονισμού των 

αγωνιζόμενων αγροτών το μεσημέρι της Τρίτης στην Νίκαια Λάρισας. 

Σε αυτό το πλαίσιο αποφασίστηκαν πολύμορφες δράσεις όπως: 

Αποκλεισμός εθνικών οδών, τελωνείων, συλλαλητήρια στις πόλεις.  

Συλλαλητήριο στην Αθήνα και με τρακτέρ. 

Σήμερα και αύριο Τετάρτη θα γίνουν ενημερώσεις και συνελεύσεις στα μπλόκα για τα 

αποτελέσματα της σύσκεψης. 

Καλούν επίσης την κυβέρνηση να απαντήσει στα συγκεκριμένα αιτήματά τους και σε 

αυτή την βάση επιδιώκουν συνάντηση με τον πρωθυπουργό και κυβερνητικό κλιμάκιο 

προκειμένου να δοθούν απαντήσεις επί των συγκεκριμένων αιτημάτων. 

 
Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_441.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_941.html


 «Αυτονόητες οι κλειστές 

πόρτες και η αστυνομική 

παρουσία» 

 

 

 

 

 
Αυτονόητη είναι για την Περιφερειακή Αρχή η ισχυρή παρουσία της αστυνομίας εντός 

και εκτός κτιρίου κατά την συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου όπως και η 

κλειδωμένη κεντρική είσοδος. 

Αυτή ήταν η απάντηση που έδωσε η Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου όταν 

ρωτήθηκε για την παρουσία της αστυνομίας από τον επικεφαλής της Λαικής 

Συσπείρωσης Γιώργο Πρέντζα. 

Και σήμερα, η κεντρική είσοδος στο κτίριο της Περιφέρειας είχε κλειδωθεί από νωρίς 

ενώ στην είσοδο από την πλευρά του πεζοδρόμου υπήρχαν αστυνομικές δυνάμεις εντός 

κι εκτός κτιρίου. 

«Είναι αυτονόητο» είπε η πρόεδρος για τα μέτρα αυτά και συνέχισε λέγοντας ότι «δεν 

υπάρχει απάντηση για αυτό». 

Στην αίθουσα συνεδριάσεων και μετά από διαπραγματεύσεις με την αστυνομία 

παραβρέθηκε αντιπροσωπεία φοιτητών η οποία ανέλυσε τους λόγους για τους οποίους 

αντιδρούν στο νομοσχέδιο για τα ιδιωτικά πανεπιστήμια και ζήτησαν να λάβει θέση η 

Περιφερειακή Αρχή. 

Κατά την πρόεδρο του σώματος αυτό θα γίνει όταν η Περιφερειακή Αρχή θα είναι 

έτοιμη να θέσει το θέμα προς συζήτηση. 

Πηγή:    epiruspost.gr 

Συμφώνησαν ότι… διαφωνούν 

απόντων αγροτών και 

κτηνοτρόφων 

 

 

 

 

 
Περίπου δύο ώρες διήρκησε η συζήτηση στο Περιφερειακό Συμβούλιο Ηπείρου για τα 

προβλήματα στον πρωτογενή τομέα με τις παρατάξεις της αντιπολίτευσης και την 

Περιφερειακή να συμφωνούν μόνο σε ένα σημείο… Ότι δηλαδή διαφωνούν! 

Το σημαντικότερο είναι ότι από την συνεδρίαση απουσίαζαν παντελώς εκπρόσωποι 

φορέων και άνθρωποι του πρωτογενούς τομέα που θα μπορούσαν να πουν από πρώτο 

χέρι και τα προβλήματα αλλά και τα αίτια. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

https://www.epiruspost.gr/aytonoites-oi-kleistes-portes-kai-i-a/
https://www.epiruspost.gr/symfonisan-oti-diafonoyn-aponton-ag/


Συγκέντρωση διαμαρτυρίας 

αγροτών την Τετάρτη στην 

Ηγουμενίτσα 

 

 

 

 
Την Τετάρτη και ώρα 10:30 – 11:00 πίσω από το Δημοτικό Στάδιο Ηγουμενίτσας θα 

γίνει η προσυγκέντρωση των Αγροτών του Νομού Θεσπρωτίας. Θα ακολουθήσει 

πορεία εντός της πόλης με κατάληξη στο λιμάνι (παραλιακή ζώνη), όπου θα 

ακολουθήσει συζήτηση συντονισμός και ενημέρωση. 

Μετά από συνεννόηση με την τροχαία θα υπάρχουν διευθετήσεις της κυκλοφορίας. 

 

Πηγή:    diavouleusi.gr 

 

 «Μαζί για την 

Ηγουμενίτσα»: Ψήφισμα 

σχετικά με τις διεκδικήσεις 

του αγροτικού και 

κτηνοτροφικού κόσμου της 

Θεσπρωτίας 

 

 
 

Να τεθεί σαν θέμα στην ημερήσια διάταξη του επόμενου Δημοτικού Συμβουλίου 

ψήφισμα σχετικά με τις διεκδικήσεις του αγροτικού και κτηνοτροφικού κόσμου της 

Θεσπρωτίας που βρίσκεται σε αγωνιστικές κινητοποιήσεις, ζήτησε η Δημοτική 

Παράταξη «Μαζί για την Ηγουμενίτσα». 

Ο επικεφαλής της Παράταξης Αντώνης Μπέζας ανέφερε σχετικά: 

«Ότι δημιουργεί πρόβλημα στους αγρότες και κτηνοτρόφους, έμμεσα δημιουργεί και 

στον καθένα από εμάς και συνολικά στην πατρίδα αφού ο πρωτογενής τομέας αποτελεί 

τη βάση της εθνικής και της τοπικής μας οικονομίας. Οφείλουμε να δηλώσουμε την 

αλληλεγγύη μας στον αγώνα τους για επιβίωση και να είμαστε στο πλευρό τους 

συνεισφέροντας με συγκεκριμένες ενέργειες, και σαν Αυτοδιοίκηση, στη στήριξη του 

εισοδήματός τους. Πιστεύω ότι στο Δημοτικό Συμβούλιο θα κληθούν οι εκπρόσωποί 

τους και ότι θα καταλήξουμε όλες οι Δημοτικές Παρατάξεις σε ομόφωνο ψήφισμα». 

Το ψήφισμα που προτείνει η Δημοτική Παράταξη «Μαζί για την Ηγουμενίτσα» έχει 

ως ακολούθως: 

 
Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

https://diavouleusi.gr/2024/02/06/%cf%83%cf%85%ce%b3%ce%ba%ce%ad%ce%bd%cf%84%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%b4%ce%b9%ce%b1%ce%bc%ce%b1%cf%81%cf%84%cf%85%cf%81%ce%af%ce%b1%cf%82-%ce%b1%ce%b3%cf%81%ce%bf%cf%84%cf%8e%ce%bd-%cf%84%ce%b7/
https://diavouleusi.gr/2024/02/06/%cf%83%cf%85%ce%b3%ce%ba%ce%ad%ce%bd%cf%84%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%b4%ce%b9%ce%b1%ce%bc%ce%b1%cf%81%cf%84%cf%85%cf%81%ce%af%ce%b1%cf%82-%ce%b1%ce%b3%cf%81%ce%bf%cf%84%cf%8e%ce%bd-%cf%84%ce%b7/
https://diavouleusi.gr/2024/02/06/%cf%83%cf%85%ce%b3%ce%ba%ce%ad%ce%bd%cf%84%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%b4%ce%b9%ce%b1%ce%bc%ce%b1%cf%81%cf%84%cf%85%cf%81%ce%af%ce%b1%cf%82-%ce%b1%ce%b3%cf%81%ce%bf%cf%84%cf%8e%ce%bd-%cf%84%ce%b7/
https://diavouleusi.gr/2024/02/06/%cf%83%cf%85%ce%b3%ce%ba%ce%ad%ce%bd%cf%84%cf%81%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%b4%ce%b9%ce%b1%ce%bc%ce%b1%cf%81%cf%84%cf%85%cf%81%ce%af%ce%b1%cf%82-%ce%b1%ce%b3%cf%81%ce%bf%cf%84%cf%8e%ce%bd-%cf%84%ce%b7/
https://epirusgate.gr/mazi-gia-tin-igoumenitsa-psifisma-schetika-me-tis-diekdikiseis-tou-agrotikou-kai-ktinotrofikou-kosmou-tis-thesprotias/


Περιφερειακή Επιτροπή: 

Ανάδοχοι για έργα 

εκσυγχρονισμού και μείωσης 

ενεργειακού κόστους σε Άρτα-

Πρέβεζα 

 

 

 
Αποφάσεις για έργα εκσυγχρονισμού αρδευτικών δικτύων, μείωσης του ενεργειακού 

κόστους και εξοικονόμησης νερού, έλαβε στη σημερινή της συνεδρίαση η 

Περιφερειακή Επιτροπή. 

Το συνολικό ποσό ανέρχεται σε 4.250.000 ευρώ, εκ των οποίων τα 4,2 εκ. καλύπτονται 

μέσω του Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης. 

Συγκεκριμένα: 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

ΡΟΔΗ ΚΡΑΤΣΑ: Το έργο 

μας στο ΦοΔΣΑ Ιονίων 

Νήσων 

 

 

 

 

 

Έργο καινοτόμο, νέες προοπτικές διαχείρισης απορριμμάτων 

σε όλα τα νησιά και αποκατάστασης χώρων παλαιάς διαχείρισης 

παραδίνουμε στη νέα Διοίκηση 
 Από την ανάληψη των καθηκόντων μας τον Ιανουάριο του 2021, προχωρήσαμε σε 

διαγωνισμούς Έργων Μονάδων Επεξεργασίας Αποβλήτων και δράσεις που αφορούν 

στην προώθηση της ανακύκλωσης και της διαλογής στην πηγή στοχεύοντας στην 

δημιουργία ενός πλήρως ολοκληρωμένου και βιώσιμου μοντέλου διαχείρισης 

απορριμμάτων όπως βέβαια και αποκατάστασης των παλαιών χώρων διαχείρισης. 

Παρ όλες τις αντιξοότητες μεταβίβασης των χώρων διαχείρισης από τους τοπικούς 

φορείς διαχείρισης στον νέο ΦοΔΣΑ Ιονίων Νήσων και παρ όλη την λειτουργική του 

υποστελέχωση, θέσαμε τις βάσεις μιας σύγχρονης βιώσιμης διαχείρισης σε όλα τα 

νησιά. 

 

Περισσότερα:   lefkasnews.gr 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=30597
https://lefkasnews.gr/47666-2/


Το 1o Γενικό Λύκειο Λευκάδας διοργανώνει  

Εκδήλωση-ομιλία με θέμα : “Σεισμοί στη 

Λευκάδα και Μέτρα Προστασίας” 
 
 

 

 

 

 

 

Στα πλαίσια του σχεδίου δράσης : ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΚΑΙ ΘΩΡΑΚΙΣΗ ΣΧΟΛΙΚΗΣ 

ΜΟΝΑΔΑΣ ΣΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΣΕΙΣΜΟΥ, το σχολείο μας διοργανώνει 

εκδήλωση-ομιλία με θέμα : 

“Σεισμοί στη Λευκάδα και Μέτρα Προστασίας” 
Θα μιλήσουν : Ελευθερία  Παπαδημητρίου & Βασίλειος Καρακώστας 

Τετάρτη 14 Φεβρουαρίου 2024 & Ώρα :10:00 π.μ. 

Στην Αίθουσα της Περιφέρειας στο Διοικητήριο Λευκάδας 

 

Περισσότερα:  lefkasnews.gr 

 

ΠΡΕΒΕΖΑ: Πρωτοβουλίες για 

ενημέρωση των πολιτών για την σωστή 

διαχείριση των ανακυκλώσιμων υλικών 

 

 

Θα παρθούν πρωτοβουλίες για ενημέρωση των πολιτών σχετικά με τη σωστή 

διαχείριση των ανακυκλώσιμων υλικών. 

Παρά την ανοδική πορεία της ανακύκλωσης στο Δήμο Πρέβεζας παρατηρούνται 

ακόμη φαινόμενα ρίψης κοινών σκουπιδιών στους μπλε κάδους ανακύκλωσης. 

Αυτό υπογραμμίστηκε στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Πρέβεζας κατά τη 

διάρκεια της συζήτησης σχετικού θέματος όπου παρατέθηκαν στοιχεία για το έτος 

2023. 

Σύμφωνα με αυτά ο συνολικός όγκος των απορριμμάτων ανήλθε σε 12.300 τόνους και 

των ανακυκλώσιμων στους 2.500 τόνους με την “υποσημείωση” όμως της εναπόθεσης 

κάθε είδους σκουπιδιών στους κάδους ανακύκλωσης. 

 

Περισσότερα:    prevezanews.gr 

 

 

 

 

 

https://lefkasnews.gr/1o-%ce%b3%ce%b5%ce%bd%ce%b9%ce%ba%cf%8c-%ce%bb%cf%8d%ce%ba%ce%b5%ce%b9%ce%bf-%ce%b5%ce%ba%ce%b4%ce%ae%ce%bb%cf%89%cf%83%ce%b7-%ce%bf%ce%bc%ce%b9%ce%bb%ce%af%ce%b1-%ce%bc%ce%b5-%ce%b8%ce%ad%ce%bc%ce%b1/
https://www.prevezanews.gr/allnews/ipiros/preveza/102066-preveza-protovoylies-gia-enimerosi-ton-politon-gia-tin-sosti-diacheirisi-ton-anakyklosimon-ylikon/


Αγρότες: Μπλόκα από σήμερα σε 

εθνικές και επαρχιακές οδούς και 

κάθοδο στην Αθήνα – «Ναι» στο 

διάλογο με συγκεκριμένο πλαίσιο 

λέει η κυβέρνηση 

 

 
 

Σε αποκλεισμούς εθνικών και επαρχιακών οδών προχωρούν από σήμερα οι αγρότες, 

οι οποίοι στην πανελλαδική σύσκεψη της Νίκαιας αποφάσισαν την κλιμάκωση των 

κινητοποιήσεων τους. Γεωργοί, κτηνοτρόφοι και μελισσοκόμοι από 55 μπλόκα και 70 

συνεταιρισμούς, στην πανελλαδική σύσκεψη της Νίκαιας αποφάσισαν μπλόκα σε 

εθνικές και επαρχιακές οδούς, τελωνεία αλλά και “απόβαση” στην Αθήνα με τα 

τρακτέρ τους, όπου θα πραγματοποιήσουν συλλαλητήριο, την ερχόμενη εβδομάδα. 

Οι αγρότες, ζητούν άμεση συνάντηση με τον πρωθυπουργό για την ικανοποίηση των 

αιτημάτων τους. 

 
Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

Κέρκυρα: Αύριο το νέο Δ. Σ. του 

Φορέα Διαχείρισης Στερεών 

Αποβλήτων Ιονίων Νήσων 

 

 

 

 
Το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του Φορέα Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ) 

Ιονίων Νήσων θα εκλέξουν αύριο οι μέτοχοι του. Η Γενική Συνέλευση του ΦΟΔΣΑ, 

που συγκαλείται μετά από πρόσκληση της πρώην Προέδρου και Περιφερειάρχη Ρόδη 

Κράτσα,  είναι προγραμματισμένη για τις 11 το πρωί στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων. 

 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.ertnews.gr/tag/agrotes/
https://www.ertnews.gr/featured/agrotes-mploka-apo-simera-se-ethnikes-kai-eparxiakes-odous-kai-kathodo-stin-athina-nai-sto-dialogo-me-sygkekrimeno-plaisio-leei-i-kyvernisi/
https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/kerkyra-o-apologismos-tis-r-kratsa-gia-ti-diaxeirisi-ton-aporrimmaton/
https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/kerkyra-o-apologismos-tis-r-kratsa-gia-ti-diaxeirisi-ton-aporrimmaton/
https://www.ertnews.gr/perifereiakoi-stathmoi/kerkira/%ce%ba%ce%ad%cf%81%ce%ba%cf%85%cf%81%ce%b1-%ce%b1%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%bf-%cf%84%ce%bf-%ce%bd%ce%ad%ce%bf-%ce%b4-%cf%83-%cf%84%ce%bf%cf%85-%cf%86%ce%bf%cf%81%ce%ad%ce%b1-%ce%b4%ce%b9%ce%b1%cf%87/


Πρόσκληση Αυγενάκη στα 

συντονιστικά των μπλόκων 

 

 

 
 

 

 

Επίσημη πρόσκληση προς το Συντονιστικό των αγροτών που βρίσκονται στα μπλόκα 

να σχηματίσουν αντιπροσωπεία από 20 άτομα και να έλθουν, ακόμα και σήμερα ή 

αύριο,  στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων να συζητήσουν μαζί του, 

γιατί μόνο μέσα από το διάλογο επιλύονται τα προβλήματα και όχι μέσα από το 

κλείσιμο των δρόμων, απηύθυνε ο αρμόδιος υπουργός Λευτέρης Αυγενάκης, κατά τη 

διάρκεια συνέντευξής του στον Άρη Πορτοσάλτε και στο ραδιόφωνο του ΣΚΑΙ. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

Ιωάννινα :Ενημέρωση Και 

Συστάσεις Για Την 

Αιθαλομίχλη 

 

 

 

 

 

Ενημέρωση και συστάσεις λόγω υψηλών συγκεντρώσεων αιωρούμενων σωματιδίων 

 

Από τη  Διεύθυνση Περιβάλλοντος & Χωρικού Σχεδιασμού της Περιφέρειας Ηπείρου 

ανακοινώνονται τα εξής: 

Από τις μετρήσεις που έχουν καταγραφεί στον σταθμό ατμοσφαιρικής ρύπανσης της 

πόλης των Ιωαννίνων οι συγκεντρώσεις αιωρούμενων σωματιδίων (ΑΣ10), ξεπέρασαν 

τις ημέρες 4 έως 6/2/2024, σε μέση ημερήσια τιμή, τα 94, 88 και 62 μg/m3 

αντίστοιχα,  με ιδιαίτερα υψηλές συγκεντρώσεις τις βραδινές ώρες. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/prosklisi-aygenaki-sta-syntonistika/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_307.html


Επί της Εγνατίας οι αγρότες 

της Θεσπρωτίας.. Έσπασαν 

το μπλόκο της Αστυνομίας 

ΦΩΤΟ-ΒΙΝΤΕΟ 

 

 

 

 

 

Μηχανοκίνητη πορεία στους δρόμους της Ηγουμενίτσας και στο λιμένα εξωτερικού 

πραγματοποίησαν αγρότες και κτηνοτρόφοι της Θεσπρωτίας. 

Με δεκάδες αγροτικά  μηχανήματα, φορτηγά και οχήματα συγκεντρώθηκαν από τις 

11:00 το πρωί και διασχίζοντας ολόκληρη την πόλη σε μία πορεία που διήρκησε 

περίπου μία ώρα κατέληξαν στο λιμάνι, παρατάσσοντας τα οχήματά του στο δρόμο. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕΒΕ: 

Ορθολογική Διαχείριση Των 

Υδάτινων Πόρων Για Την 

Εξοικονόμηση Πόσιμου Νερού 

 

 

 

 

 
Πιστή στη δέσμευσή της για την εφαρμογή των αρχών της κυκλικής οικονομίας σε 

κάθε πτυχή της δραστηριότητάς της, η ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕΒΕ προχώρησε σε ένα ακόμη 

βήμα για την επίτευξη των στόχων της για βιώσιμη ανάπτυξη, εξοικονομώντας 

σημαντική ποσότητα πόσιμου νερού στο εργοστάσιό της στην Ελασσόνα.  

Το πόσιμο νερό που κανονικά χρησιμοποιείται στον βιολογικό καθαρισμό του 

εργοστασίου για τη διαλυτοποίηση του στερεού πολυηλεκτρολύτη, αντικαταστάθηκε 

πλέον με επεξεργασμένο νερό από την έξοδο του βιολογικού καθαρισμού, 

επιτυγχάνοντας ακριβώς τα ίδια αποτελέσματα. Η εξοικονόμηση πόσιμου νερού που 

αναμένεται να επιτευχθεί σε ετήσια βάση εκτιμάται σε 3.000m3. 

 

Περισσότερα:    epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/epi-tis-egnatias-oi-agrotes-tis-thespro/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_500.html


262 Παράνομες Ιχθυοπαγίδες Ανασύρθηκαν 

Από Τον Αμβρακικό 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
262 παράνομες ιχθυοπαγίδες (βολκοί – νταούλια) ανασύρθηκαν από τη θαλάσσια 

περιοχή Κομμένου και Νεοχωρίου Άρτας, μετά από  συντονισμένες 

ενέργειες  στελεχών του Λ/Τ Αμφιλοχίας στο πλαίσιο καταπολέμησης της παράνομης 

αλιείας εντός του  Αμβρακικού κόλπου.  

Οι  ιχθυοπαγίδες κατασχέθηκαν και καταστράφηκαν, ενώ τα αλιεύματα που 

περιέχονταν σε αυτές επαναποντίστηκαν στη θάλασσα.  

Όπως επισημαίνει σε ανακοίνωσή  του το Λιμεναρχείο Πρέβεζας  η Υπηρεσία θα 

συνεχίσει τους εντατικούς έλεγχους για την πάταξη της παράνομης αλιείας εντός 

Αμβρακικού κόλπου. 

 

Πηγή:    epirus-tv-news.gr 

Νέος αποκλεισμός του λιμανιού 

από κτηνοτρόφους και αγρότες 

 

 

 

 

 
Στον αποκλεισμό του λιμανιού προχώρησαν για δεύτερο συνεχόμενο βράδυ αγρότες 

από την Θεσπρωτία και συνάδελφοί τους από τα Ιωάννινα που μετέβησαν για στήριξη 

του αγώνα. 

Οι κτηνοτρόφοι και οι αγρότες της Θεσπρωτίας από την Τετάρτη βρίσκονται σε 

κινητοποιήσεις με τα μηχανήματα και οχήματά τους παρατεταγμένα στην Εγνατία. 

«Δεν ήρθαμε για πλάκα, ούτε γιατί δεν έχουμε δουλειές. Ήρθαμε γιατί η κατάσταση 

δεν πάει άλλο. Τα προβλήματα είναι πολλά και οι λύσεις θα πρέπει να είναι άμεσες. Αν 

αυτό δεν γίνει τότε θα αναγκαστούμε να τα εγκαταλείψουμε» ανέφερε ένας από τους 

νέους αγρότες της περιοχής. 

«Δεν μπορεί να υπάρξει αύριο χωρίς  τους αγρότες».. Αυτό είναι το μήνυμα που 

στέλνουν με τις κινητοποιήσεις τις οποίες σκοπεύουν να κλιμακώσουν το επόμενο 

διάστημα. 

Πηγή:    epiruspost.gr 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/262.html
https://www.epiruspost.gr/neos-apokleismos-toy-limanioy-apo-kti/


Η μοναδική βιοποικιλότητα 

του Αμβρακικού! 

 

 

 

 

 

 
Την μοναδική βιοποικιλότητα του Αμβρακικού Κόλπου αποτυπώνει  η αναφορά της 

“Συμμαχίας για τον Αμβρακικό”, η οποία περιγράφει αναλυτικά τα είδη ζωής που 

μπορούμε να δούμε αλλά και εκείνα που δεν φανταζόμαστε ότι μπορεί να υπάρχουν 

λίγα μέτρα κάτω από την επιφάνεια του νερού. 

Πιο συγκεκριμένα στον Αμβρακικό ζουν 150 ρινοδέλφινα, 300 είδη σπάνιων πτηνών, 

2 είδη θαλάσσιων χελώνων αλλά και 9 είδη σαλαχιών και καρχαριοειδών. 

Η περιοχή δεν είχε μελετηθεί ποτέ συστηματικά όσον αφορά στα ελασμοβράγχια, 

ωστόσο τα τελευταία 5 χρόνια καταγράφηκαν πολλά απειλούμενα  της συγκεκριμένης 

ομάδας. 

 
Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Απορρίφθηκε από το 

Υπουργείο Περιβάλλοντος η 

προσφυγή για τα Ασφαλτικά 

στη Σαγιάδα 

 

 

 

 
Απορρίφθηκε από το Υπουργείο Περιβάλλοντος, η ενδικοφανής προσφυγή που είχε 

καταθέσει η εταιρεία ΑΣΦΑΛΤΙΚΑ ΕΛΛΑΔΟΣ ΑΕΒΕ, κατά της απόφασης της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης Ηπείρου – Δυτικής Μακεδονίας να θέσει στο αρχείο την 

αίτηση για την περιβαλλοντική αδειοδότηση Μονάδας Αποθήκευσης Ασφαλτικών και 

Πετρελαιοειδών στη Λωρίδα Σαγιάδας, ανάμεσα στις ιχθυοκαλλιέργειες. Πρόκειται 

για μια υπόθεση που ταλανίζει τη Θεσπρωτία περισσότερο από δυο δεκαετίες. 

Με απόφασή της τον περασμένο Νοέμβριο, η Αποκεντρωμένη διοίκηση έθεσε την 

υπόθεση στο αρχείο με το σκεπτικό ότι μετά την χωροθέτηση της περιοχής ως Περιοχή 

Οργανωμένης Ανάπτυξης Υδατοκαλλιεργειών (Π.Ο.Α.Υ.), «έχει επέλθει ουσιαστική 

μεταβολή των δεδομένων του χωροταξικού σχεδιασμού» βάσει των οποίων 

χορηγήθηκε Έγκριση Περιβαλλοντικών Όρων στην μονάδα των ασφαλτικών το 2011 

και δεν μπορεί πλέον αυτή να παραταθεί. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

https://www.epiruspost.gr/i-monadiki-viopoikilotita-toy-amvrak/
https://www.epiruspost.gr/aporrifthike-apo-to-ypoyrgeio-perival/


Επανέρχεται μεγάλο αιολικό 

στο Ξηροβούνι που είχε 

απορριφθεί και  είχε μπει 

στον πάγο! 

 

 

 

 
Δύο σχεδόν χρόνια μετά το πάγωμα στην κατασκευή ενός μεγάλου αιολικού πάρκου 

οι υποψήφιοι επενδυτές επιστρέφουν επιδιώκοντας εκ νέου την έγκριση της Μελέτης 

Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων και την κατασκευή του. 

Πρόκειται για το αιολικό πάρκο ισχύος 44 MW και τα συνοδά έργα στη θέση «Κήπος» 

στα όρια των Δημοτικών Ενοτήτων Αγίου Δημητρίου, Ανωγείου, Κατσανοχωρίων, 

Ξηροβουνίου και Βλαχερνών. Θα καλύπτει δηλαδή περιοχές των Δήμων Δωδώνης, 

Ζηρού, Βορείων Τζουμέρκων και Αρταίων. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Αυξάνεται κατά 280 

χιλιάδες κυβικά μέτρα η 

άντληση νερού για τις δύο 

βιομηχανίες εμφιάλωσης 

 

 

 

 
Με δύο αποφάσεις που ελήφθησαν την ίδια ημέρα η Γενική Διεύθυνση Χωροταξικής 

Περιβαλλοντικής και Αγροτικής Πολιτικής δια του Τμήματος Περιβαλλοντικού και 

Χωρικού Σχεδιασμού, τροποποιεί τις ΑΕΠΟ για τις δύο μεγάλες βιομηχανίες 

εμφιάλωσης νερού που λειτουργούν στα Ιωάννινα. 

Είχαν προηγηθεί αιτήματα από τις ίδιες με σκοπό να φτάσουν την μέγιστη αντλούμενη 

ποσότητα νερού ανά έτος. 

Της απόφασης αυτής είχε προηγηθεί η θετική υπό όρους γνωμοδότηση της Διεύθυνσης 

Υδάτων Ηπείρου. 

 
Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/epanerchetai-megalo-aioliko-sto-xirov/
https://www.epiruspost.gr/ayxanetai-kata-280-chiliades-kyvika-metra/


ΛΑΣΥ εναντίον Περιφερειάρχη 

για τα αγροτικά προβλήματα 

 

 

 

 

 

 
Στον απόηχο της συνεδρίασης του Περιφερειακού Συμβουλίου και της συζήτησης των 

αγροτικών προβλημάτων, η Λαική Συσπείρωση για του επικεφαλής της Γιώργου 

Πρέντζα, καυτηριάζει την στάση και τις τοποθετήσεις του Περιφερειάρχη. 

Στην ανακοίνωση της παράταξης αναφέρεται: 

Η συζήτηση για τα προβλήματα αλλά και τα αιτήματα των βιοπαλαιστών 

αγροτοκτηνοτρόφων που κατέθεσαν οι ίδιοι στο Π.Σ. και επανακατέθεσε η 

ΛΑ.ΣΥ.,  κατέληξε με την κατασυκοφάντησή τους από την περιφερειακή αρχή ως 

ανόητων. Χαρακτηριστική ήταν η δικαιολόγηση του κ. Καχριμάνη, στο γιατί διαφωνεί 

με το σύνολο των αιτημάτων των αγροτών, πλην των ελληνοποιήσεων : «…διαφωνώ 

με όλα τα αιτήματά τους, πλην των ελέγχων στις ελληνοποιήσεις. Οι αγρότες δεν 

ξέρουν πιο είναι το σωστό, εσείς οι περιφερειακοί σύμβουλοι που μάθατε τώρα από 

εμένα, να βγείτε να τους το πείτε….». Μια τοποθέτηση που θύμισε περισσότερο 

κατήχηση θρησκευτικού ηγέτη σε αποστόλους που πρέπει να «διορθώσουν την πλάνη 

του ποίμνιου». Τοποθέτηση που έγινε αποδεκτή από το σύνολο των περιφερειακών 

συμβούλων της περιφερειακής αρχής!!!!!. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

Στις 180.000 θα φτάσουν οι 

μετακλητοί εργάτες από 

τρίτες χώρες 

 

 

 

 

 
Για την κάλυψη των κενών θέσεων κυρίως στον αγροτικό τομέα, τις κατασκευές και 

τον τουρισμό θα εκδοθεί εντός των ημερών KYA που θα εγκρίνει άλλες 38.000 

μετακλήσεις εργατών γης από τρίτες χώρες ώστε μαζί με αυτές που είχαν εγκριθεί το 

2023, ο συνολικός αριθμός των μετακλητών εργατών να φτάσει περίπου τις 180.000. 

 

Περισσότερα:    epiruspost.gr 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/lasy-enantion-perifereiarchi-gia-ta-ag/
https://www.epiruspost.gr/stis-180-000-tha-ftasoyn-oi-metaklitoi-ergate/


 «Διατεθειμένος ο 

πρωθυπουργός να συναντήσει 

τους αγρότες τη Δευτέρα» 

 

 

 

 

 

 
Το ενδεχόμενο να πραγματοποιηθεί συνάντηση του πρωθυπουργού Κυρ. Μητσοτάκη 

με εκπροσώπους των αγροτών, ανακοίνωσε ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Παύλος 

Μαρινάκης απαντώντας σε ερωτήσεις κατά τη διάρκεια της σημερινής ενημέρωσης 

των πολιτικών Συντακτών. Με αφορμή ερώτηση για το ποιο είναι το σχόλιο της 

κυβέρνησης για την επιστολή αγροτών προς τον πρωθυπουργό με τα αιτήματα των 

αγροτικών μπλόκων, ο κ. Μαρινάκης απάντησε: «Ελήφθη, πράγματι, η επιστολή από 

εκπροσώπους των μπλόκων, ο πρωθυπουργός, προφανώς όπως έχουμε πει πολλές 

φορές είναι διατεθειμένος να τους συναντήσει τη Δευτέρα. Από εκεί και πέρα 

περιμένουμε να ενημερωθούμε ποιους θα συναντήσει και ποιους εκπροσωπούν αυτοί 

που θα συναντήσει. Ποιοί θα είναι οι εκπρόσωποι και αυτοί οι εκπρόσωποι ποιους θα 

εκπροσωπούν». 

 

Περισσότερα:    epirusgate.gr 

 

 «Δεν θα γίνει τη Δευτέρα η 

συνάντηση Μητσοτάκη-

αγροτών 

 

 

 

 

 
Ο Μάκης Βορίδης, μιλώντας στην ΕΡΤ σχετικά με τις αγροτικές κινητοποιήσεις τόνισε 

ότι «Προϋπόθεση του διαλόγου με τους αγρότες είναι οι ανοιχτοί δρόμοι. Το ποτήρι 

είναι μισογεμάτο, όλοι θέλουμε να βρούμε λύσεις». 

Ο κ. Βορίδης είπε ακόμα ότι δεν θα γίνει τη Δευτέρα η συνάντηση των αγροτών με τον 

πρωθυπουργό, καθώς πρέπει να προσδιοριστεί η σύνθεση της αντιπροσωπείας και «να 

ωριμάσουμε αυτά που σκεφτόμαστε για τους αγρότες». 

 
Περισσότερα:    epiruspress.com 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/diatetheimenos-o-prothypourgos-na-synantisei-tous-agrotes-ti-deftera/
https://epiruspress.com/voridis-den-tha-ginei-ti-deftera-i-synantisi-mitsotaki-agroton/


 Η 5μελής Επιτροπή 

Διαχείρισης Αδέσποτων 

Ζώων Του Δήμου 

Ηγουμενίτσας 

 

 
 

Ο Δήμαρχος Ηγουμενίτσας αποφάσισε τη συγκρότηση Πενταμελούς Επιτροπής 

Παρακολούθησης και Διαχείρισης του προγράμματος για τα αδέσποτα ζώα συντροφιάς 

του Δήμου Ηγουμενίτσας ορίζοντας τα παρακάτω μέλη: 

Περισσότερα:    diavouleusi.gr 

Τριήμερο Σεμινάριο 

Με Θέμα “Ποταμός 

Καλαμάς Στο Ρου Του 

Χρόνου Και Του 

Τόπου” Από Το 

Κ.Ε.ΠΕ.Α. Φιλιατών-

Θεσπρωτίας 

Το Κ.Ε.ΠΕ.Α. Φιλιατών-Θεσπρωτίας προγραμματίζει την υλοποίηση 3ήμερου 

σεμιναρίου. Το σεμινάριο θα απευθύνεται σε εκπαιδευτικούς των περιφερειών: Ιόνιων 

νησιών (Κέρκυρας – Λευκάδας), Ηπείρου, Δυτικής Μακεδονίας και Δυτικής Ελλάδας 

(Αιτωλοακαρνανίας). 

Ένα από τα περιβαλλοντικά σχολικά προγράμματα που υλοποιείτε με επιτυχία τα 

τελευταία χρόνια είναι και το: Καλαμάς, στο ρου του χρόνου και της φύσης…. 

Βασική πηγή τροφοδοσίας και συντελεστής ανάπτυξης για σχεδόν όλη την Θεσπρωτία 

από τα αρχαία χρόνια. Απόδειξη η παρόχθια κατοικήσιμη περιοχή και η 

εκμεταλλεύσιμη – καλλιεργούμενη επιφάνεια. 

Νέες συνθήκες πια. Αποτελέσματα ανόδου της θερμοκρασίας και των ακόλουθων 

ακραίων καιρικών μεταβολών μας οδηγούν σε επιστημονική προσέγγιση ανάλογη… 

Εισηγητές με ειδίκευση – αρμόδιοι σε τέτοια θέματα θα συνδράμουν ανιδιοτελώς για 

την κάλυψη επίμαχων ζητημάτων. Το επιστημονικό προσωπικό της Μονάδας 

Διαχείρισης του ΟΦΥΠΕΚΑ, στης οποίας τη χωρική αρμοδιότητα βρίσκεται 

σημαντικό τμήμα του Καλαμά θα επιτελέσουν για ακόμη μια φορά τεκμηριωμένη, 

επιστημονική συνδρομή, σε συνδυασμό με εισηγήσεις από μηχανικούς και 

εμπειρογνώμονες θα δώσουν διαφορετικές αναλύσεις σχετικά με την λειτουργία των 

υδροηλεκτρικών, ώστε οι επιμορφούμενοι ακροατές να σχηματίσουν μόνοι τους , 

άποψη. 

Ακολουθούν εισηγήσεις, παραδείγματα σωστής πρακτικής εκμετάλλευσης Ενέργειας 

που οδηγούν σε Ανανεώσιμες Πηγές και απόψεις για βιώσιμη ανάπτυξη παραμεθορίων 

περιοχών.  

Περισσότερα:    diavouleusi.gr 

 

 

 

 

https://diavouleusi.gr/2024/02/08/%ce%b7-5%ce%bc%ce%b5%ce%bb%ce%ae%cf%82-%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%84%cf%81%ce%bf%cf%80%ce%ae-%ce%b4%ce%b9%ce%b1%cf%87%ce%b5%ce%af%cf%81%ce%b9%cf%83%ce%b7%cf%82-%ce%b1%ce%b4%ce%ad%cf%83%cf%80%ce%bf%cf%84/
https://diavouleusi.gr/2024/02/08/%cf%84%cf%81%ce%b9%ce%ae%ce%bc%ce%b5%cf%81%ce%bf-%cf%83%ce%b5%ce%bc%ce%b9%ce%bd%ce%ac%cf%81%ce%b9%ce%bf-%ce%bc%ce%b5-%ce%b8%ce%ad%ce%bc%ce%b1-%cf%80%ce%bf%cf%84%ce%b1%ce%bc%cf%8c%cf%82-%ce%ba%ce%b1/


Δηλώσεις για τον παγετό 

 

 

 

 

 

 

 

Ανακοινώνεται ότι από χθες Τρίτη 6 Φεβρουαρίου 2024 και για τις επόμενες 10 ημέρες, 

οι παραγωγοί που υπέστησαν ζημιές από τον παγετό, μπορούν να υποβάλλουν τις 

δηλώσεις τους στους ανταποκριτές του ΕΛΓΑ. 

 

Πηγή:    maxitisartas.gr 

 

Let’s do it Greece 2024: 

Καθαρίζουμε τα δάση σε 

όλη την Ελλάδα 

 

 

 

 

 

 
Η μεγάλη επιστροφή του Let's do it Greece, είναι γεγονός! Η εθελοντική δράση που 

από το 2012 αγαπήσατε και αγκαλιάσατε σε όλη την Ελλάδα, από μια παρέα νέων 

παιδιών, επιστρέφει δυναμικά με μια νέα αποστολή. 

Να ενωθούμε ξανά, μέσα σε μία ημέρα, σε κάθε γωνιά της Ελλάδας, σε ταυτόχρονες 

εθελοντικές δράσεις καθαρισμού των δασών της χώρας μας, απομακρύνοντας όσο 

μεγαλύτερες ποσότητες σκουπιδιών και δημιουργώντας μια μεγάλη ασπίδα 

προστασίας ενόψει της φετινής αντιπυρικής περιόδου. 

Κυριακή 14 Απριλίου, αναλαμβάνουμε ταυτόχρονη εθελοντική δράση σε όλη την 

Ελλάδα, καθαρίζοντας και φροντίζοντας τα δάση, τα άλση και τους χώρους πρασίνου 

των περιοχών μας. 

Οι δηλώσεις συμμετοχής φορέων και εθελοντών μόλις άνοιξαν! Δηλώστε τη 

συμμετοχή σας στο www.letsdoitgreece.org και πάμε να φέρουμε μαζί μια μεγάλη, 

θετική αλλαγή! 

 

Πηγή:    maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=30610
https://www.letsdoitgreece.org/
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=2&id=30607


Χωρίς δωρεάν περίθαλψη 

από 1η Μαρτίου 733.000 

οφειλέτες του ΕΦΚΑ 

 

 

 

 

 

 

Το ενδεχόμενο επέκτασης της ασφαλιστικής ικανότητας πέραν του Φεβρουαρίου για 

όσους έχουν οφειλές στα ασφαλιστικά ταμεία απέκλεισε η υπουργός Εργασίας Δόμνα 

Μιχαηλίδου, αναφέροντας χαρακτηριστικά στη διάρκεια συνάντησής της με 

δημοσιογράφους: «Επιστρέφουμε στην κανονικότητα μετά την covid εποχή όπου λόγω 

της κλειστής οικονομίας παρείχαμε διευκολύνσεις στους οφειλέτες και παρατάσεις της 

ισχύος της ασφαλιστικής ικανότητας». 

 

Περισσότερα:    maxitisartas.gr 

 

AITER: «Δημιουργία» νερού 

από την ατμόσφαιρα 

 

 

 

 

 

 

 

Το AITER είναι μια συσκευή κατακράτησης νερού από την ατμόσφαιρα με την χρήση 

πολύ χαμηλής τάσης ρεύματος. Η συσκευή χρησιμοποιεί-εκμεταλλεύεται το νερό που 

βρίσκεται αποθηκευμένο στην ατμόσφαιρα και αποκαλείται υγρασία. Με αυτόν τον 

τρόπο, "εξάγουμε" καθαρότερο νερό, βοηθάμε στην Αειφορία και στην Βιωσιμότητα 

καθώς επίσης, η συσκευή μπορεί να οδηγήσει σε πιο υγιή και ανθεκτικά φυτά, 

παράγοντας τρόφιμα υψηλότερης ποιότητας. 

 

Περισσότερα:    maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=30628
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=6&id=30609


Η χαλάρωση των κανονισμών 

για τα φυτοφάρμακα οδηγεί σε 

ακόμη βαθύτερη κρίση τους 

αγρότες! 

 

 

 
• Αυτές τις μέρες, με αφορμή την αγροτική κρίση η Ευρωπαϊκή Επιτροπή 

αποσύρει τον ευρωπαϊκό κανονισμό που προβλέπει μείωση 50% στη χρήση 

φυτοφαρμάκων ως το 2030, ενώ σήμερα συζητιέται ως «λύση» σχέδιο  νόμου της 

Κομισιόν υπέρ των νέων μεταλλαγμένων. Αυτό επισημαίνει το ελληνικό γραφείο 

της  Greenpeace, τονίζοντας μεταξύ άλλων, σε σχετική ανακοίνωση: «αυτές οι 

πολιτικές αποφάσεις δεν λύνουν κανένα πρόβλημα στον αγροτικό τομέα, αντίθετα 

δημιουργούν ακόμη μεγαλύτερα προβλήματα στην υγεία, το εισόδημα και τη 

δραστηριότητα των παραγωγών.  

 

Περισσότερα:    proinoslogos.gr 

 

Πρόεδρος του ΦΟΔΣΑ Ιονίων 

Νήσων ο Περιφερειάρχης κ. 

Γιάννης Τρεπεκλής 

 

 

 

Πραγματοποιήθηκε το πρωί της Τετάρτης η Γενική Συνέλευση του ΦΟΔΣΑ Ιονίων 

Νήσων στο πλαίσιο της οποίας συγκροτήθηκε σε σώμα το Δ.Σ. Πρόεδρος εξελέγη ο 

Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Γιάννης Τρεπεκλής, Αντιπρόεδρος ο Δήμαρχος 

Βόρειας Κέρκυρας κ. Γιώργος Μαχειμάρης και Γραμματέας ο Αντιπεριφερειάρχης 

Μικρών Νησιών και Ενδοεπικοινωνιακών Συγκοινωνιών κ. Σπύρος Αργυρός. Μέλη: 

Ο κ. Γιώργος Στασινόπουλος Δήμαρχος Ζακύνθου, ο κ. Θεόφιλος Μιχαλάτος 

Δήμαρχος Αργοστολίου και ο κ. Ξενοφών Βεργίνης Δήμαρχος Λευκάδας. Από την 

ΠΙΝ η κ. Κατερίνα Μοθωναίου 

Μετά το τέλος της διαδικασίας ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Γιάννης Τρεπεκλής 

προέβη στην ακόλουθη δήλωση: 

Περισσότερα:    lefkasnews.gr 

 

 

https://www.proinoslogos.gr/epikairotita/42-koinonia/84688-%CE%B7-%CF%87%CE%B1%CE%BB%CE%AC%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CE%BD%CE%B9%CF%83%CE%BC%CF%8E%CE%BD-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B1-%CF%86%CF%85%CF%84%CE%BF%CF%86%CE%AC%CF%81%CE%BC%CE%B1%CE%BA%CE%B1-%CE%BF%CE%B4%CE%B7%CE%B3%CE%B5%CE%AF-%CF%83%CE%B5-%CE%B1%CE%BA%CF%8C%CE%BC%CE%B7-%CE%B2%CE%B1%CE%B8%CF%8D%CF%84%CE%B5%CF%81%CE%B7-%CE%BA%CF%81%CE%AF%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%BF%CF%85%CF%82-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CF%8C%CF%84%CE%B5%CF%82
https://lefkasnews.gr/%cf%80%cf%81%cf%8c%ce%b5%ce%b4%cf%81%ce%bf%cf%82-%cf%84%ce%bf%cf%85-%cf%86%ce%bf%ce%b4%cf%83%ce%b1-%ce%b9%ce%bf%ce%bd%ce%af%cf%89%ce%bd-%ce%bd%ce%ae%cf%83%cf%89%ce%bd-%ce%bf-%cf%80%ce%b5%cf%81%ce%b9/


Ξύλα από το Μον Ρεπό θα 

μπορούν να παραλάβουν 

ενδιαφερόμενοι το Σάββατο. 

 

 

Το Τμήμα Συντήρησης Πρασίνου και Πολιτικής Προστασίας του Δήμου Κεντρικής 

Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων με ανακοίνωσή του ενημερώνει τους δημότες ότι θα 

μπορούν το Σάββατο 10/02 από τις 08:30 μέχρι τις 18:00, να παραλαμβάνουν ξύλα, 

που βρίσκονται κομμένα στις κεντρικές οδούς του Μον Ρεπό. 

Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέπει να προσέλθουν στο χώρο με δικό τους όχημα και τα ξύλα 

που θα συλλέξουν, τα οποία προέκυψαν από τις εργασίες καθαρισμού, να είναι για 

προσωπική χρήση. 

Στην είσοδο του Μον Ρεπό θα υπάρχουν υπάλληλοι της Υπηρεσίας για οποιαδήποτε 

πληροφορία. 

Περισσότερα:    corfutvnews.gr 

Παράταση στην 

κτηματογράφηση της 

Κέρκυρας έως 13 

Απριλίου. 

 

 

Παρατάθηκε κατά δυο μήνες η εμπρόθεσμη υποβολή των δηλώσεων 

κτηματογράφησης για την ΠΕ Κέρκυρας, όπως γνωστοποίησε ο βουλευτής της 

ΝΔ Κέρκυρας Στέφανος Γκίκας με ανάρτησή του στο f/b. 
Oι ενδιαφερόμενοι έχουν περιθώριο μέχρι τις 13 Απριλίου να τακτοποιήσουν τις 

εκκρεμότητές τους. 

Περισσότερα:    corfutvnews.gr 

 

 

 

 

 

https://corfutvnews.gr/ksyla-apo-to-mon-repo-tha-mporoun-na-paralavoun-endiaferomenoi-to-savvato/
https://corfutvnews.gr/paratasi-stin-ktimatografisi-tis-kerkyras-eos-13-apriliou/


Το «παρών» στην Agroticα 

2024 έδωσε η spin off του 

Ιονίου Πανεπιστημίου 

 

Ο Τεχνοβλαστός Smart SensIon 

πρωτοπορεί σε θέματα γεωργίας 

ακριβείας και συνεργαζόμενος με την 

Neuropublic προτείνουν από κοινού 

την πρώτη ολιστική προσέγγιση στο 

πρόβλημα του δάκου της ελιάς 
ΚΕΡΚΥΡΑ. Αντιπροσωπία του Τεχνοβλαστού Smart SensIon του Ιονίου 

Πανεπιστημίου βρέθηκε στην Agrotica 2024 το προηγούμενο Σάββατο. Οι 

ιδρυτές Καθηγητής Μάρκος Αυλωνίτης και Επίκουρος Καθηγητής Ιωάννης 

Καρύδης του Τμήματος Πληροφορικής του Ιονίου Πανεπιστημίου έδωσαν το παρών 

στο περίπτερο της εταιρίας Neuropublic. 

Στο πλαίσιο της Agrotica παρουσιάστηκε επίσημα η συνεργασία του Τεχνοβλαστού με 

την εταιρία Neuropublic για την ηλεκτρονική δακοπαγίδα που τράβηξε το ενδιαφέρον 

του κοινού. 

Ειδικότερα, ο Τεχνοβλαστός Smart SensIon πρωτοπορεί σε θέματα γεωργίας ακριβείας 

και συνεργαζόμενος με την Neuropublic προτείνουν από κοινού την πρώτη ολιστική 

προσέγγιση στο πρόβλημα του δάκου της ελιάς. Η καινοτόμα προσέγγιση βασίζεται 

στην νέα έκδοση της ηλεκτρονικής δακοπαγίδας και το λογισμικό ΑΙ (τεχνητής 

νοημοσύνης) που έχει αναπτυχθεί από τον Τεχνοβλαστό Smart SensIon.  

Πηγή:    enimerosi.com 

 

Αντίστροφη μέτρηση για τη 

συνάντηση των αγροτών με 

τον Πρωθυπουργό – 

Συνεδριάζουν στη Σίνδο για τη 

σύνθεση της Επιτροπής 

 

 
Έτοιμος να συναντήσει τους αγρότες ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης, τη 

Δευτέρα ή την Τρίτη, έχοντας λάβει το υπόμνημά τους με εννέα αιτήματα και 

εφόσον διευκρινιστεί το θέμα της εκπροσώπησής τους. Οι αγρότες δεσμεύονται να 

κρατήσουν ανοιχτούς τους δρόμους, ενώ συνεδριάζουν σήμερα στη 

Σίνδο προκειμένου να ορίσουν την Επιτροπή που θα τους εκπροσωπήσει, ενώ τα 

τρακτέρ παραμένουν στα μπλόκα αναμένοντας τα αποτελέσματα της συνάντησης. 

Εκτιμούν πως δεν θα πρέπει να είναι λιγότεροι από 20 άτομα γιατί θα πρέπει να 

εκπροσωπηθούν διαφορετικές επιτροπές αλλά και διαφορετικοί κλάδοι της γεωργίας 

(αλιείς, μελισοκόμοι κ.α). 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

https://enimerosi.com/news/85557/to-paron-stin-agrotica-2024-edose-i-spin-off-tou-ioniou-panepistimiou
https://www.ertnews.gr/tag/kiriakos-mitsotakis/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/mploka-kai-porta-dialogou-tin-paraskeyi-oi-apofaseis-gia-tin-antiprosopeia-pou-tha-synantithei-me-ton-prothypourgo/
https://www.ertnews.gr/roi-idiseon/mploka-kai-porta-dialogou-tin-paraskeyi-oi-apofaseis-gia-tin-antiprosopeia-pou-tha-synantithei-me-ton-prothypourgo/
https://www.ertnews.gr/featured/antistrofi-metrisi-gia-ti-synantisi-ton-agroton-me-ton-prothypourgo-synedriazoun-sti-sindo-gia-ti-synthesi-tis-epitropis/


Χ. Ζερεφός: Κατά 40% στον 

άνθρωπο οφείλεται η 

αποσταθεροποίηση του 

κλίματος – Να μάθουμε να 

ζούμε με τη νέα κλιματική 

κρίση 

 

 

 

Στον άνθρωπο κατά ένα ποσοστό 30-40% οφείλεται η αποσταθεροποίηση του κλίματος 

και την υπόλοιπη «δουλειά» την κάνει η φύση, επισήμανε μιλώντας στην εκπομπή του 

ΕΡΤNEWS “Update” και τον Κώστα Λασκαράτο ο ομότιμος καθηγητής Φυσικής 

της Ατμόσφαιρας Χρήστος Ζερεφός, με αφορμή τον κλιματικό «συναγερμό» που 

έχει σημάνει, δεδομένου ότι η αύξηση της μέσης θερμοκρασίας του 

πλανήτη ξεπέρασε τον 1,5 βαθμό κελσίου. 

Μεταξύ άλλων, ο ίδιος τόνισε σχετικά: 

 

Περισσότερα:    ertnews.gr 

 

 

Προχωρά επένδυση για νέο 

φωτοβολταϊκό στα Ιωάννινα . 

Στη Ζωοδόχο Δήμου Ζίτσας 

 

 

 

 

 

 

Προχωρά επένδυση για νέο φωτοβολταϊκό στα Ιωάννινα μετά την έγκριση των 

περιβαλλοντικών όρων και περιορισμών (ΑΕΠΟ) που αφορούν στο έργο 

«Φωτοβολταϊκός Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας Εγκατεστημένης Ισχύος 

26,42mw στη Θέση Ζωοδόχος της ∆.Ε Πασσαρώνος του ∆ήμου Ζίτσας της Π.Ε 

Ιωαννίνων στην Περιφέρεια Ηπείρου. 

Φορέας του έργου είναι η ΑΝΕΜΟΣ RES ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΙΑ. 

Περιγραφή του έργου 
 

Περισσότερα:    epirusgate.gr 

 

https://www.ertnews.gr/tag/christos-zerefos/
https://www.ertnews.gr/dimosio-vima/arthrografia/x-zerefos-kata-40-ston-anthropo-ofeiletai-i-apostatheropoiisi-tou-klimatos-na-mathoume-na-zoume-me-ti-nea-klimatiki-krisi/
https://epirusgate.gr/prochora-ependysi-gia-neo-fotovoltaiko-sta-ioannina-sti-zoodocho-dimou-zitsas/

